
H Διοίκηση του Συλλόγου μας  πρωτο-
στάτησε στον αγώνα για την επιστροφή 
των παράνομα παρακρατηθέντων εισφο-
ρών- από 01/01/2012 έως 30/06/2016- 
υπέρ του ΕΟΠΥΥ. Βρέθηκε στην πρώτη 
γραμμή των κινητοποιήσεων, έβαλε το 
ζήτημα του σωστού και σύμφωνα με το 
νόμο υπολογισμού των κρατήσεων και της 
επιστροφής των αναδρομικών.

Τώρα διατυπώνουμε με σαφήνεια το 
εξής μήνυμα προς την κυβέρνηση: η επι-
στροφή των κρατήσεων του ΕΟΠΥΥ, κα-
λώς έγινε, κάτω από την πίεση αγώνων 
των συνταξιούχων, αλλά δεν είναι κοι-
νωνικό μέρισμα! Η «βάφτιση», ως δώρο, 
χρημάτων τα οποία παρανόμως είχαν πα-
ρακρατηθεί, δεν είναι ανεκτή, ούτε μπο-
ρεί να «αφομοιωθεί» εκ μέρους μας, άνευ 
αντίδρασης.

Εμείς δεν κουβαλάμε νερό στο μύλο κα-
νενός! Ούτε στη κεντροδεξιά, ούτε στη 
κεντροαριστερά, ούτε στη πολιτική της κυ-
βέρνησης!

Γιατί ότι μπαίνει στο μύλο, αλέθεται από 
τις πέτρες. Ετσι αλέθουν και τα προβλήμα-
τα των συνταξιούχων.

Έχουμε ως βάση, πάντα, και γνώμονα 
το συμφέρον των μελών του Συλλόγου. 
Χωρίς παραταξιακές λογικές και μικροκομ-
ματικά συμφέροντα.

Με ενωτική διάθεση και βούληση για 
ακομμάτιστο αγώνα. Το Ενωτικό ψηφο-

δέλτιο που έχει τα ηνία του Συλλόγου τα 
τελευταία τέσσερα χρόνια, δείχνει το δρό-
μο και χαράζει πορεία σε μεγάλα και κομ-
βικά  ζητήματα.

Δεν είναι μόνο η επιστροφή των ποσών 
για τις κρατήσεις του ΕΟΠΥΥ. Επιπρόσθε-
τα, είναι  και το άκρως σημαντικό ζήτημα 
της υλοποίησης της απόφασης του Συμ-
βουλίου της Επικρατείας, που έκρινε παρά-

νομους και αντισυνταγματικούς τους μνη-
μονιακούς νόμους 4051 και 4093. 

Το προεδρείο είναι σε συνεχείς επαφές, 
με τον αρμόδιο υπουργό. Όσον αφορά 
τη νομική πλευρά, σύντομα, θα οριστούν 
ημερομηνίες εκδίκασης,  στα Διοικητικά 
Δικαστήρια Αθηνών, για όσα μέλη έχουν 
κάνει προσφυγή. 

Για όσους έχουν κοντή μνήμη  
θυμίζουμε…

Οι παρατάξεις της αντιπολίτευσης ΔΑΚΣ 
και ΔΑΚΕ, ουδέποτε συστρατεύτηκαν με 
τον αγώνα του προεδρείου, για αυτό το 
θέμα. Στάθηκαν απέναντι στις προσπά-
θειές μας, με ύφος επικριτικό και ενίοτε 
ειρωνικό. Τώρα,  κατόπιν  εορτής, σπεύ-
δουν –ενόψει και των επερχόμενων εκλο-
γών-  να καλύψουν την εκκωφαντική τους 
απουσία, καλώντας τους συναδέλφους σε 
μηνύσεις και αγωγές. Εμείς, ως προεδρείο, 
συνεχίζουμε απρόσκοπτα στο μετερίζι 
των διεκδικήσεων. Στην αντιπολίτευση, θα 
μείνει το στίγμα της απουσίας…
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Η επιστροφή των κρατήσεων του 
ΕΟΠΥΥ δεν είναι κοινωνικό μέρισμα!

Συνάντηση με τον 
υπουργό Υγείας

ΣΕΛ. 4

Δικαίωση του 
Συλλόγου- 

Eπιστράφηκαν οι 
κρατήσεις ΕΟΠΠΥ

ΣΕΛ. 3

ΟΙ ΘΕΣΕΙΣ ΜΑΣ

ΟΙ ΘΕΣΕΙΣ ΜΑΣ

H Διοίκηση κοντά 
στην Περιφέρεια

Απονομή οριστικών 
συντάξεων 

Έρχεται φόρος 
υπεραξίας ακινήτων

ΣΕΛ. 2 ΣΕΛ. 14ΣΕΛ. 3

Συνεχίζουμε απρόσκοπτα τον αγώνα, διεκδικούμε, αναλαμβάνουμε 
πρωτοβουλίες, με γνώμονα το συμφέρον των συναδέλφων

Χρόνια πολλά – Καλή χρονιά!

Για θέματα που σχετίζονται με τα ασφαλιστικά, 
συνταξιοδοτικά, ιατροφαρμακευτικά και ειδικό-
τερα με το προκύψαν ζήτημα των έμμεσα ασφα-
λισμένων μελών που τους απέβαλε το σύστημα 
του ΕΦΚΑ, λειτουργεί καθημερινά ανοιχτή γραμμή 
επικοινωνίας στον Σύλλογο μας. 

Στα τηλέφωνα 210-3847811 και 6972662120 ο 
πρόεδρος του Συλλόγου,  Αναστάσιος Γεωργιά-
δης, απαντάει στις κλήσεις σας, δίνει διευκρινήσεις 
στις απορίες σας και επιλύει τα προβλήματά σας.

Γραμμή ενημέρωσης, επικοινωνίας αλλά και εξυπηρέτησης

Οι απόψεις των 
παρατάξεων

ΣΕΛ. 9,10,11,12

ΠΑΡΑΤΑΞΕΙΣ

Κοπή πίτας και Γενική 
Εκλογοαπολογιστική Συνέλευση

ΣΕΛ. 16
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Με μεγάλη επιτυχία πραγ-
ματοποιήσαμε την διήμερη 
εκδρομή στα λουτρά Πόζα 
του Δήμου Αριδαίας.

Την πρώτη ημέρα αναχώ-
ρηση από Ιωάννινα, καφέ στο 
Κηπουριό Γρεβενών, άφιξη 
στο Νυμφαίο στο όρος Βίτσι, 
υψόμετρο 1.350 μέτρων.

Αναχώρηση για το Λουτρά-
κι Αριδαίας, τακτοποίηση στο 
ξενοδοχείο. 

Στη συνέχεια, απολαύσαμε 
τα ιαματικά νερά και το βρά-
δυ φαγητό στην ταβέρνα ο 
Τσέλιγκας, με ζωντανή μου-
σική. Το γλέντι κράτησε μέχρι 
τις πρωινές ώρες.  

Τη δεύτερη ημέρα επισκε-
φθήκαμε πάλι το Λουτράκι 
και κατόπιν αναχωρήσαμε 
για τους καταρράκτες της 
Έδεσσας. Φαγητό στη Νάου-
σα, καφέ στη Βέροια και επι-
στροφή αργά το βράδυ στα 
 Ιωάννινα

Οι συνάδελφοι και η Περι-
φερειακή Επιτροπή Ηπείρου, 
ευχαριστούμε το Διοικητικό 
Συμβούλιο του Συλλόγου μας. 
Ιδιαίτερα τον πρόεδρο για την 
οικονομική του στήριξη.

Ανακοίνωση –Ενημέρωση
Η Περιφερειακή Επιτροπή 

Ηπείρου του Συλλόγου μας, 
σας κάνει γνωστό ότι στις 10-
2-2018, ημέρα Σάββατο το 
μεσημέρι- θα κόψουμε την 
πίτα στο Κέντρο Φράντζου 
Πολιτεία.

ΩΡΑ ΠΡΟΣΕΛΕΥΣΗΣ 
12-12.30 Π.Μ

Συνάδελφοι, επειδή δεν 
έχουμε όλων σας τα τηλέφω-
να και κάποιοι έχουν αλλάξει 
νούμερο και τηλεφωνικές 
εταιρείες, γι’ αυτό εγκαίρως 
το ανακοινώνουμε μέσω της 
εφημερίδας μας.

Παρακαλούμε επικοινω-
νήστε μαζί μας και δηλώστε 
μας συμμετοχή, έως στις 31-
1-2018.

Τα τηλέφωνά μας είναι:
 » Γραφείο Συλλόγου: 

2651036609, πρωινές ώρες
 » Δημ.Ρούκος: 

6973507600, όλες τις ώρες
 » Στεφ. Μουζάρας: 

6974720012, όλες τις ώρες 
 » Ευάγγελος Μάνος: 

6972168426, όλες τις ώρες

1. Επίσκεψη Κλιμακίου 
της Διοίκησης

Πολυμελές κλιμάκιο του Δ.Σ. με 
επικεφαλής τον Πρόεδρο συν. Α. 
Γεωργιάδη, επισκέφτηκε στις 13 
Οκτωβρίου την πόλη μας. Σε συ-
νάντηση που πραγματοποιήθηκε 
στα γραφεία μας έγινε ενημέρω-
ση και ανταλλάχτηκαν απόψεις 
για τα τρέχοντα προβλήματα του 
Συλλόγου. Οι επαφές αυτές ενδυ-
ναμώνουν την συναδελφικότητα 
και δημιουργούν ένα κλίμα εμπι-
στοσύνης, που σήμερα μας είναι 
απαραίτητο. 

2. Η επιτροπή και τα 
μνημόσυνα 

Ύστερα από πρόταση του μέ-
λους της Επιτροπής συν. Κώστα 
Ντισλή, αποφασίστηκε ομόφω-
να αντί μνημοσύνου στο χώρο 
της εκκλησίας, για τους συναδέλ-
φους που χάνονται από τη ζωή 
να δίνεται ένα χρηματικό ποσό σε 
κάποιο ευαγές ίδρυμα. Για φέτος 
το ποσό θα δοθεί στο Παιδικό 
Χωριό SOS που εδρεύει στο Πλα-
γιάρι. 

3. Η εκδρομή στην Καστοριά
Με συμμετοχή πολλών συνα-

δέλφων πραγματοποιήθηκε η 
ημερήσια εκδρομή στις 19 Νοέμ-
βρη, στην πόλη της Καστοριάς. 
Ύστερα από ξενάγηση στον λι-
μναίο προϊστορικό οικισμό που 
τοποθετείται γύρω στο 5.500 π.Χ. 
και είναι από τους αρχαιότερους 
της Ευρώπης, (βρίσκεται στο Δι-
σπηλιό) επακολούθησε επίσκεψη 
στο σπήλαιο του Δράκου. Στους 
συναδέλφους διανεμήθηκαν 
έντυπα που έδιναν αναλυτικές 
πληροφορίες για τα ενδιαφέρο-
ντα της περιοχής. Η εκδρομή ολο-
κληρώθηκε με κοινή συνεστίαση 
στον «Παράδεισο». 

4. Η κοπή της 
πρωτοχρονιάτικης πίτας 

Ύστερα από έρευνα του χώρου 
και τη συμφέρουσα προσφορά, 
αποφασίστηκε η κοπή να γίνει 
11 Φεβρουαρίου 2012 στη μεγά-
λη αίθουσα του GRAND HOTEL 
επί της οδού Μοναστηρίου (πριν 
από την αερογέφυρα)., Ο χώρος 
εξυπηρετείται από την αστική 
συγκοινωνία με τρεις λεωφο-
ρειακές γραμμές (8-12-78). Λε-
πτομέρειες για το πρόγραμμα θα 
ανακοινωθούν από την Επιτροπή.  
Τηλ. 2310 282681

Συνδικαλιστική δράση

Κλιμάκιο της Διοίκησης με επικε-
φαλής τον πρόεδρο Τάσο Γεωργιάδη, 
πραγματοποίησε σειρά επισκέψεων 
στις Περιφερειακές Επιτροπές Θεσσα-
λίας (Λάρισα) και Κεντρικής Μακεδονί-
ας (Θεσσαλονίκη). 

Παράλληλα, το κλιμάκιο της Διοίκησης, 
που αποτελούνταν από το προεδρείο και 
τα μέλη του Δ.Σ Νίκο Θωμόπουλο και 
Γιάννη Μπακάρα, επισκέφτηκε τις πόλεις 
της Καβάλας και της Ξάνθης και συνομί-
λησε με συναδέλφους.

Η Διοίκηση αποφάσισε να ιδρύσει την 
Περιφερειακή Επιτροπή Ανατολικής Μα-
κεδονίας με έδρα την Καβάλα και αυτό 

που μένει να αποσαφηνιστεί το επόμενο 
διάστημα, είναι τα πρόσωπα που θα στε-
λεχώσουν την εν λόγω επιτροπή.  Επιπρό-
σθετα, αποφασίστηκε, ότι στην υπό ίδρυ-
ση επιτροπή Ανατολικής Μακεδονίας, θα 
υπάρχει εκπροσώπηση και από συνα-
δέλφους της Θράκης (Ξάνθη). Σκοπός 
των επισκέψεων στην περιφέρεια, ήταν 
η ενημέρωση των συναδέλφων για τα 
πεπραγμένα και τις δράσεις του Συλλό-
γου. Ο πρόεδρος Τάσος Γεωργιάδης ενη-
μέρωσε τα μέλη μας και απάντησε σ όλα 
τα ερωτήματά τους, που αφορούσαν την 
πορεία του Συλλόγου αλλά και επιμέρους 
τοπικά και περιφερειακά ζητήματα. 

Επισκέψεις στην Περιφέρεια
και ενημέρωση των συναδέλφων

Συστήνεται Περιφερειακή Επιτροπή Αν.Μακεδονίας με έδρα την Καβάλα

Περιφερειακή
Επιτροπή Ηπείρου

Περιφερειακή Επιτροπή 
Κεντρικής Μακεδονίας

ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΣ 
ΑΓΩΝΑΣ

Εφημερίδα του  
ΠΣΣ-ΕΛΤΑ

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
Πρόεδρος:  

Αναστάσιος Γεωργιάδης
Αντιπρόεδρος:  

Γεώργιος 
Γεωργιόπουλος

Γενικός Γραμματέας:  
Γεώργιος Πεπόνης

Ταμίας: Ηλίας 
Κουτρούλης

Ειδικός Γραμματέας:  
Αθανάσιος Νιάσκος

Μέλη:  Νίκος 
Θωμόπουλος, Ιωάννης 

Μπακάρας, Ιωάννης 
Ζώης, Γεράσιμος 

Ζηνεμπής
Υπεύθυνος Έκδοσης: 

Αναστάσιος Γεωργιάδης 
 Τηλ: 210-3847811 /  

210-3824029,  
Fax: 210-3847812

Κλιμάκιο της Διοίκησης ενημέρωσε τους
συναδέλφους της επαρχίας
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Η αδιάκοπη και σθεναρή 
πίεση της Διοίκησης του Συλ-
λόγου μας, προς το υπουργείο 
Εργασίας, να απονείμει ορι-
στικές συντάξεις σε συναδέλ-
φους που βρίσκονταν εδώ 
και καιρό στην αναμονή και 
υπό το «καθεστώς» της προ-
σωρινής σύνταξης, απέδωσε.

Σας ενημερώνουμε υπεύ-
θυνα, όπως πάντα το πράττει 
αυτή η διοίκηση, ότι στις συ-
ντάξεις Δεκεμβρίου, μεγάλο 
μέρος των προσωρινών συντά-
ξεων, μετατράπηκε σε οριστι-
κές. Ο υπολογισμός τους έγινε 
βάσει του νόμου 4387/2016, 
του γνωστού σε όλους νόμου 
Κατρούγκαλου, ο οποίος έχει 

και μια θετική πτυχή: κατά τον 
υπολογισμό λαμβάνει υπόψη 
τις αυξημένες εισφορές, που 
καταβάλλαμε ως εργαζόμενοι 
στον ΕΛΤΑ. 

Πρόκειται για ένα ακόμη ζήτη-
μα, μετά από αυτά της επιστρο-
φής των εισφορών ασθενείας 
και της αλλαγής υπολογισμού 
των συντάξεων χηρείας, το 
οποίο η Διοίκηση του Συλλό-

γου έβαζε συνεχώς στο τραπέ-
ζι του διαλόγου με την κυβέρ-
νηση και τελικώς δικαιώθηκε.

Με την ίδια πίστη για δικαίω-
ση, συνεχίζουμε τον αγώνα και 
τις προσπάθειες για υλοποίηση 
των αποφάσεων του Συμβου-
λίου της Επικρατείας, που έκρι-
νε παράνομους και αντισυνταγ-
ματικούς τους μνημονιακούς 
νόμους 4093 και 4051.

Η Διοίκηση του Συλλόγου 
είναι αρωγός στις προσπά-
θειες των δικαιούχων συ-
ντάξεων χηρείας, για αποκα-
τάσταση των εις βάρος τους 
αδικιών που έχουν προκλη-
θεί, από το νόμο Κατρούγκα-
λου. 

Είμαστε στο πλευρό τους, σ΄ 
όλες τις διεκδικήσεις και στηρί-
ζουμε ακλόνητα το αίτημά τους 
για κατάργηση του άρθρου 12 
του νόμου 4387/2016, που σχε-
τίζεται με τις συντάξεις χηρεί-
ας.

Ο πρόεδρος του Συλλόγου 
Τάσος Γεωργιάδης ένωσε τη 

«φωνή» του με τους δικαιού-
χους των συντάξεων χηρείας 
και εκδήλωσε τη συμπαρά-
στασή του, στη συγκέντρωση 
που έκαναν έξω το υπουργείο  
Εργασίας.

Συναδέλφισες, Συνάδελφοι,
Μόλις αναλάβαμε τη διοίκηση του 

Συλλόγου, επισημάναμε ότι η παρα-
κράτηση των εισφορών υγείας για το 
διάστημα από 01/01/2012, ήταν παρά-
νομη. 

Όταν ο νόμος Κατρούγκαλου ήταν 
προσχέδιο, παρεμβήκαμε, απαιτήσαμε 
την αλλαγή στον τρόπο υπολογισμού 
των εισφορών , με το ατράνταχτο επι-
χείρημα ότι δεν μπορεί να μας κρατού-
νται εισφορές, για χρήματα που δεν 
εισπράττουμε.

Η επιμονή μας, η σθεναρή πίεση προς 
την κυβέρνηση, η οποία εκείνο το επί-
μαχο διάστημα μας υποδεχόταν με δα-
κρυγόνα, έξω από το Μαξίμου, έφερε 
αποτελέσματα και με το νόμο Κατρού-
γκαλου, «σφραγίστηκε» η αλλαγή 
στο τρόπο υπολογισμού των εισφο-
ρών ασθενείας.

Έκτοτε, ο Σύλλογος, διεκδίκησε την 
επιστροφή των παράνομα παρακρα-
τηθέντων εισφορών από 01/01/2012 
έως 30/06/2016, την ημερομηνία, δη-
λαδή, που ψηφίστηκε ο νόμος Κατρού-
γκαλου. 

Συγκεκριμένα: 
Πρώτον προβήκαμε σε διάφορες πα-

ραστάσεις διαμαρτυρίας και πορείες
Δεύτερον θέσαμε το ζήτημα στους 

κυβερνητικούς παράγοντες
Τρίτον η Διοίκηση αποφάσισε και 

όλα τα μέλη του Δ.Σ κατέθεσαν εξώδι-
κη πρόσκληση, για την επιστροφή των 
χρημάτων.

Τελικά, οι αγώνες μας είχαν αποτέ-
λεσμα και στη συνάντηση της Συντονι-
στικής Επιτροπής Αγώνα με τον υφυ-
πουργό Εργασίας Α. Πετρόπουλο, που 
έγινε μετά τη μεγάλη συγκέντρωση 
των συνταξιούχων στην Αθήνα (3/10), 
ο ίδιος ο υφυπουργός δεσμεύτηκε για 
την επιστροφή των χρημάτων.

Κατόπιν, στις 29/12/2017, μαζί με τη 
σύνταξη του μηνός Δεκεμβρίου, έλαβε 
χώρα η επιστροφή των χρημάτων.

Υ.Γ: Η Διοίκηση, τηρώντας πάντα 
υπεύθυνη στάση της απέναντι στα 
μέλη της,  σας κάλεσε να μην προστρέ-
ξετε σε δικηγορικά γραφεία, που μέσα 
στην περίοδο των μνημονιακών χρό-
νων, θέλουν να κερδίσουν χρήματα 
από τους συνταξιούχους.

Ο αγώνας της Διοίκησης συνεχίζε-
ται, για την υλοποίηση των αποφάσε-
ων του ΣτΕ, που έκρινε αντισυνταγμα-
τικές τις κρατήσεις που προκύπτουν 
από τους νόμους 4093 και 4051. Είμα-
στε εν αναμονή του ορισμού ημερομη-
νίας εκδίκασης, ως προς τα ποσά, από 
τα Διοικητικά Δικαστήρια των Αθηνών.

Δικαίωση του Συλλόγου- Eπιστράφηκαν
οι κρατήσεις του ΕΟΠΠΥ

Συνδικαλιστική δράση

Η Διοίκηση του Συλλόγου πρωτοστάτησε στη «μάχη»
για την επιστροφή των κρατήσεων του ΕΟΠΥΥ

Απονομή οριστικών συντάξεων Είμαστε στο πλευρό των 
δικαιούχων συντάξεων χηρείας

 Παρακολουθούμε στενά τη δια-
δικασία επιστροφής των κρατήσε-
ων υγείας,. Η Διοίκηση έγινε παρα-
λήπτρια πολλών παραπόνων από 
συναδέλφους, απ’ όλη την Ελλάδα, 
ότι υπήρξαν λάθη και παραλείψεις, 
άλλα χρήματα περίμεναν και άλλα 
πήραν. Δεσμευόμαστε ότι το επό-
μενο διάστημα, θα παρακολουθή-
σουμε από κοντά το ζήτημα, για να 

εξακριβώσουμε το μέγεθος των 
προβλημάτων και αν οι κρατήσεις 
αποδόθηκαν σωστά στους συνα-
δέλφους.

Για τα αποτελέσματα θα ενημε-
ρωθείτε και αν δεν επιστράφηκαν 
αυτά που δικαιούμαστε, θα ασκή-
σουμε όλες τις ενέργειες, για την 
δικαίωση και την περιφρούρηση 
της αξιοπρέπειά μας.

Παρακολουθούμε στενά την διαδικασία 
επιστροφής των κρατήσεων



         ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΣ 20174 ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝΑΣ

Συνδικαλιστική δράση     

Ο Σύλλογος ανταποκρίθηκε στο κά-
λεσμα της ΠΟΣΤ και συμμετείχε στο 34ο 
εκλογοαπολογιστικό συνέδριο που έγινε 
στο Ηράκλειο Κρήτης, έχοντας ως εκ-
προσώπους, τον πρόεδρο Τάσο Γεωρ-
γιάδη και τον γενικό γραμματέα Γιώργο  
Πεπόνη. 

O πρόεδρος απηύθυνε χαιρετισμό και 
αναφέρθηκε στα καυτά ζητήματα του 
οργανισμού, όπως η βιωσιμότητά του, η 
ρευστότητά του, καθώς και το μέλλον των 
εργαζόμενων. Απευθυνόμενος στον εκπρό-
σωπο της κυβέρνησης (βουλευτή κ.Βαρδά-
κη) και στους εκπροσώπους των κομμά-
των, έθεσε τα εξής ερωτήματα:

«Τι οργανισμό θέλετε; Δημόσιο, όπου θα 
εξυπηρετεί  τις καθολικές υπηρεσίες; Τον 
θέλετε Δημόσιο με ενίσχυση από ιδιωτικά 
κεφάλαια; Ή μόνο σαν μια εταιρεία που θα 
είναι μέσα στον σκληρό ανταγωνισμό των 
ιδιωτικών μονοπωλίων, τα οποία έμμεσα 
υποστηρίζετε, όπως για παράδειγμα στην 
περίπτωση της ΕΥΔΑΠ;, επισήμανε ο κ.Γε-
ωργιάδης και συνέχισε

«από τη συζήτηση διαφάνηκε ότι ξεκάθα-
ρη θέση δεν υπάρχει και απουσιάζουν συ-
γκεκριμένες σκέψεις που θα οδηγούσαν σε 

ουσιώδη διάλογο, για το μέλλον των ΕΛΤΑ. 
Οι ευθύνες πέφτουν στις πλάτες της 

ΠΟΣΤ, που πρέπει από δω και πέρα θα έχει 
διπλό ρόλο. Πρώτον, θα πρέπει να διατηρή-
σει τις θέσεις εργασίας κα δεύτερον θα πρέ-
πει να προτείνει συγκεκριμένες λύσεις πολι-
τικής, δηλαδή να κάνει που επί τόσα χρόνια 

έπραττε με υπευθυνότητα. 
Όλοι εμείς οι συνταξιούχοι γνωρίζαμε ότι 

ο οργανισμός και κέρδη είχε και ρευστότη-
τα υπήρχε και η προοπτική της ανάπτυξης 
είναι εμφανής.

Ο κ.Κεγκέρογλου, απευθυνόμενος στον 
κ.Αυγενάκη (εκπρόσωπο της ΝΔ) και στο 

βουλευτή συνάδελφο κ.Βαρδάκη (ΣΥΡΙΖΑ), 
μιλήσατε για ένα γράμμα, το οποίο όπως 
φαίνεται, δεν το  γράψατε καλά. Είναι γεγο-
νός ότι ούτε και εσείς κ.Αυγενάκη, προτείνα-
τε κάποια λύση. 

Το ίδιο ισχύει και για σας κ.Βαρδάκη και 
την κυβέρνηση. Άκουσα ότι ο ΕΛΤΑ είχε 
αγοράσει το 10% της μετοχικής βάσης του 
Ταχυδρομικού Ταμιευτηρίου, την περίοδο 
του 2000, από χρήματα που προέρχονται 
από το χαρτοφυλάκιο του οργανισμού. 
Κάτι που αποδεικνύει, ότι εκεί την περίοδο 
υπήρξε μεγάλη ανάπτυξη. Τα χρήματα που 
δαπάνησε, για το 10% των μετοχών, αντι-
στοιχούν στο διόλου ευκαταφρόνητο ποσό 
των 211 εκατομμυρίων ευρώ.

 Δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι έχει μεσολαβή-
σει, από τότε, μια ανακεφαλαιοποίηση των 
συστημικών τραπεζών και η απορρόφηση 
του Ταμιευτηρίου από τη Eurobank, η οποία 
είναι πλέον κάτοχος του 10% του ΕΛΤΑ.

Δεν  ξέρω αν μπορεί κανείς να δώσει 
λύση σ’ αυτή την εξίσωση. Άλλωστε, η 
αγορά του 10% των μετοχών, αντιστοιχεί 

Κλείνοντας κάνω έκκληση στη κυβέρνηση 
να ξεκαθαρίσει την πολιτική της για το καλό 
του οργανισμού και των εργαζόμενων».

Η Διοίκηση του Συλλόγου μας χαιρε-
τίζει τους χιλιάδες συνταξιούχους, μαζί  
φυσικά και τους συναδέλφους μας συ-
νταξιούχους του ΕΛ-ΤΑ, οι οποίοι αντα-
ποκρινόμενοι στο κάλεσμα του Συλλό-
γου και της Σ.Ε.Α. , πραγματοποίησαν 
το πρωί της Πέμπτης 23 Νοεμβρίου μια 
μαζική και πολύ μαχητική κινητοποίηση 
με θέμα την Υγεία – Ιατροφαρμακευτική 
Περίθαλψη.

Ακολούθησε πορεία στο Υπουργείο 
Υγείας όπου αντιπροσωπεία της Σ.Ε.Α , 
στην οποία συμμετείχε και ο Γραμματέ-
ας του Συλλόγου μας Γιώργος Πεπόνης, 
συναντήθηκε με τον υπουργό Ανδρέα 
Ξανθό. Ο υπουργός διαβεβαίωσε για τις 
καλές προθέσεις της κυβέρνησης και τα 
βήματα προς τα εμπρός που έχουν γίνει, 
στην παροχή υπηρεσιών Υγείας. Ωστόσο, 
δεν έκρυψε, ότι τα χρήματα δεν επαρ-
κούν για να καλυφθούν πλήρως, όπως θα 
έπρεπε, οι ανάγκες για την Υγεία.

Έκανε λόγο για μεγάλες προσπάθειες 
που καταβάλλονται, σημειώνοντας ότι 
όλες αυτές γίνονται στο πλαίσιο της πε-
ριοριστικής οικονομικής πολιτικής, που 

έχουν επιβάλει οι δανειστές. 
Για τον προϋπολογισμό του 2018, ανέ-

φερε, ότι προβλέπεται μείωση στα κον-
δύλια για την Υγεία, αλλά διαβεβαίωσε 
ότι αυτή η μείωση δεν θα έχει επίπτωση 
στους ασφαλισμένους. Εξήγησε, ότι το 
κενό θα καλυφθεί από έσοδα του ΕΟ-
ΠΥΥ, τα οποία είναι αυξημένα, από ει-
σφορές. Όσον αφορά τις απαραίτητες 
και αναγκαίες προσλήψεις ιατρικού και 
νοσηλευτικού προσωπικού, ο υπουργός 
ανέφερε ότι έχουν γίνει ήδη 400 προσλή-

ψεις γιατρών και έχουν προγραμματιστεί 
και άλλες προσλήψεις ιατρικού και νοση-
λευτικού προσωπικού.

Ωστόσο, και εδώ ομολόγησε, ότι ακόμα 
κι αν υλοποιηθούν όλες οι προσλήψεις, 
πάλι δεν επαρκούν για να καλύψουν τις 
ανάγκες του συστήματος Υγείας.

Είπε, ότι στο παρελθόν έχει γίνει μεγάλο 
«πάρτι» στην Υγεία και αυτό συνέβη στις 
πλάτες των απλών πολιτών.

Πρόσθεσε,  ότι τα προβλήματα είναι 
πολλά και σε όλα τα επίπεδα, ωστόσο 

παρουσιάζεται κάποια βελτίωση στα νο-
σοκομεία.

Τέλος, εκθείασε τα μέλη της Σ.Ε.Α για 
το εμπεριστατωμένο υπόμνημα που του 
καταθέσαμε, για τις γνώσεις στα θέματα 
Υγείας αλλά για το επίπεδο συζήτησης 
που έγινε. Οι εκπρόσωποι των συνταξιού-
χων αναδεικνύοντας τα σοβαρά προβλή-
ματα της Υγείας, απαίτησαν την άμεση και 
σύντομη πρόσληψη ιατρικού και νοση-
λευτικού προσωπικού καθώς και την πλή-
ρη χρηματοδότηση από τον κρατικό προ-
ϋπολογισμό του Δημόσιου Τομέα Υγείας.

Έκαναν ξεκάθαρο προς τον κ.Ξανθό, ότι 
δεν θα σταματήσουν να αγωνίζονται για 
την ανατροπή  των αντιλαϊκών πολιτικών 
από όπου και αν προέρχονται. 

Συνάδελφοι αν έρθει αποτέλεσμα και θα 
έρθει, αυτό θα είναι από τον αγώνα μας, 
τον οποίο και πρέπει να δυναμώσουμε.

Σ’ αυτό το πλαίσιο απευθύνουμε νέο 
κάλεσμα συμμετοχής για Πανελλαδική 
Συγκέντρωση στις 15 Δεκεμβρίου, για 
να διεκδικήσουμε όσα μας έχουν αφαι-
ρέσει η σημερινή και οι προηγούμενες  
κυβερνήσεις.

Συγκέντρωση για την Υγεία και
συνάντηση με τον υπουργό κ.Ξανθό

Συμμετοχή στο συνέδριο της ΠΟΣΤ

Μέλη του Δ.Σ και συνάδελφοι στη 
συγκέντρωση για την Υγεία

Στα «καυτά» ζητήματα των ΕΛΤΑ 
 αναφέρθηκε ο πρόεδρος του Συλλόγου, 

στο συνέδριο της ΠΟΣΤ
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Μπροστά στη νέα προοπτική και 
στο νέο κύκλο που ανοίγεται μπροστά 
μας, πρέπει να γίνει επανασυσπείρωση 
όλων των δυνάμεων και να προτάξου-
με την πολιτική της ουσίας, βασιζόμενοι 
πάντοτε στις προτάσεις αποδοχής και 
συνεννόησης.

Δεν μπορούμε να επαναλαμβάνουμε τα 
ίδια λάθη. Δεν μπορούμε να ανεχτούμε 
και να συμβιβαστούμε με νοοτροπίες που 
μας προσέβαλαν και δεν ωφέλησαν τον 
τόπο, όπως έγινε στους μνημονιακούς 
χρόνους. Κατά την περίοδο των μνημο-
νιακών χρόνων επικράτησαν «φωνές» 
και απόψεις, που είχαν δυναμική αλλά 
δεν έδιναν όραμα για το αύριο και την 
οριστική έξοδο από την κρίση. Συνέπεια 
αυτών των πολιτικών, υπήρξαν η φτω-
χοποίηση της κοινωνίας και η επιμήκυνση 
της κρίσης στη χώρας. 

Η αγωνία και η αναζήτηση των πολιτών 
για μια συγκεκριμένη πολιτική που θα 
οδηγήσει την χώρα εκτός κρίσης, παρα-
μένει ζωντανή και στις μέρες μας.

 Το νέο ιστορικό διακύβευμα, ο νέος 

ιστορικός κύκλος που ανοίγει μπροστά 
μας νέες αφετηρίες, νέες αντιλήψεις και 
νέες προτάσεις, βάζοντας απέναντι τον 
λαϊκισμό και τις ετερόκλητες συμμαχίες. 

Σ’ αυτό το σύνθετο περιβάλλον, παρου-
σιάζονται ευκαιρίες για την Ελλάδα, όχι 
απλά να επουλώσει τις πληγές που άφη-
σαν πίσω τα χρόνια της μεγάλης οικονομι-
κής κρίσης, αλλά να βρεθεί στο επίκεντρο 
παγκόσμιο διαμετακομιστικό εμπόριο 

και στην αγορά ενέργειας.
Πρέπει να εκμεταλλευτούμε σαν χώρα 

αυτή τη συγκυρία, αξιοποιώντας όλα τα 
πλεονεκτήματα που έχουμε και να ανα-
βαθμίσουμε την κοινωνία μας. Να την κά-
νουμε πάλι αξιόπιστη και πιο παραγωγική.

Να αφήσουμε πίσω την αθηνοκεντρική 
δομή της χώρας και να την μετατρέψου-
με από αντιπαραγωγική, σε μια οικονο-
μία αποκεντρωμένη και συμμετοχική. 
Να δώσουμε έμφαση στην πρωτογενή 
οικονομία, να επενδύσουμε ουσιαστικά 
στο αγροτικό τομέα, δίνοντας ευκαιρίες 
στους νέους επιχειρηματίες και στις καινο-
τόμες ιδέες.

Οι προτάσεις μας θα πρέπει να έχουν ως 
βάση μια νέα σχέση μεταξύ του Δημοσίου 
και του ιδιωτικού τομέα, που δεν θα δη-
μιουργεί ούτε δημόσια και ούτε ιδιωτικά 
μονοπώλια, τα οποία αναπτύσσουν οι νε-
οφιλελεύθερες και οι ακραίες αριστερές 
απόψεις. 

Βέβαια, ο δημόσιος χαρακτήρας του 
κράτους θα είναι αδιαμφισβήτητος. Ο 
βασικός πυλώνας στους κρίσιμους τομείς 

της υγείας, παιδείας, των κοινωνικών πα-
ροχών, θα είναι δημόσιο, αλλά θα μπορεί 
να συμμετέχει και ο ιδιωτικός τομέας, η 
συνδρομή του θα αποτελεί το μοντέλο 
αυτή της ανάπτυξης.

Ένα μοντέλο που κατά το παρελθόν, είχε 
φέρει την ανάπτυξη και την ισορροπία με-
ταξύ των κοινωνικών ομάδων, εργαζομέ-
νων και συνταξιούχων.

Με τη στάση και τη δράση μας, θα πρέ-
πει να πείσουμε τον πολίτη και την κοι-
νωνία, που παραμένουν δύσπιστοι, αλλά 
δείχνουν έτοιμοι να αναλάβουν τις ευθύ-
νες τους, για μια νέα ουσιαστική συμμετο-
χική πολιτική.  Τότε θα επαναφέρουμε την 
εμπιστοσύνη στο πολιτικό σύστημα, που 
είναι απαραίτητη και θα μας δώσει την 
δυνατότητα να ανοίξουμε τον δρόμο της 
κοινωνίας, με στόχο τη νέα επανεκκίνηση. 

Μια επανεκκίνηση, όπου όλοι οι παράγο-
ντες της οικονομίας, της κοινωνίας και της 
πολιτικής, σε συνεργασία με συνδικάτα, 
θα δημιουργήσουν ένα πλαίσιο πολιτικής, 
πάνω στο οποίο θα στηριχθεί το παρόν 
και το μέλλον του τόπου.

Απόψεις - Σχόλια

 Το έγκλημα που συντελεί-
ται με τη ψήφιση του Ν.4387 
επί υπουργίας Κατρούγκαλου, 
έχει ως σημείο αναφοράς την 
ένταξη των παλαιών συντάξε-
ων στο «καθεστώς» της αντα-
ποδοτικότητας και τις νέες συ-
ντάξεις σ’ ένα νέο υπολογισμό 
που σκαρφίστηκε ο πρώην 
υπουργός.

Από αυτόν το νόμο προκύπτει 
ότι όλες οι συντάξεις, οι μεν πα-
λαιές-προ του νόμου Κατρού-
γκαλου- θα έχουν προσωπική 
διαφορά, έναντι των συντάξεων 
που θεσπίστηκαν μετά το νόμο 
και έχουν νέο υπολογισμό.

Η κυβέρνηση έχει συμφωνή-

σει με τους δανειστές να φέρει 
αυτόν το νόμο, προκειμένου να 
επιτύχει τη μείωση της συντα-
ξιοδοτικής δαπάνης. Να εφαρ-
μόσει αυτή την πολιτική κι να 
εισπράξει 1,8 δισ.ευρώ, από τη 
μείωση των συντάξεων από την 
1/1/2019.

Επί προσθέτως θα έχουμε και 
την περικοπή του επιδόματος γά-

μου.
Ο νόμος αυτός, αντικατέστησε 

του Ν.3863/2010, που έλεγε για 
την ανταποδοτικότητα των συ-
ντάξεων, ότι θα ισχύει για όσους 
εισέρχονται στο σύστημα από το 
2015.  Εάν βέβαια καταστεί ανέ-
φικτη η είσπραξη του συνολικού 
ποσού, τότε θα ενεργοποιηθεί 
αυτόματα ο περιβόητος «κό-

φτης» από το 2018.
Αντιλαμβάνεται ο κάθε συνά-

δελφος ότι αυτός ο νόμος δημι-
ουργεί μεγάλα προβλήματα στη 
ζωή των συνταξιούχων, αφού 
μειώνεται αισθητά το εισόδημα.

Επίσης, αλλάζει επί τα χείρω τον 
τρόπο υπολογισμού των συντά-
ξεων χηρείας, αναπηρίας και τις 
πραγματικές συντάξεις. Τις κάνει 

προσωρινές, χωρίς να προσδιο-
ρίζει πότε θα «μετατραπούν» σε 
οριστικές, δίνοντας απλά ένα… 
φιλοδώρημα.

Ποιοι είναι οι λόγοι, είναι τεχνι-
κής φύσεως που δεν προσδιο-
ρίζονται; Είναι η ρευστότητα ή η 
δυσχέρεια των πληροφοριακών 
συστημάτων που εμποδίζουν 
την έκδοση των οριστικών απο-
φάσεων για τις συντάξεις;

Οποίος κι αν είναι ο λόγος, δη-
μιουργεί προβλήματα στους 
δικαιούχους, οι οποίοι είχαν 
την ελπίδα, ότι η κυβέρνηση θα 
αφουγκραζόταν τη δύσκολη 
οικονομική θέση τους, με τα μέ-
γιστα καθημερινά προβλήματα. 
Είχαν πιστέψει αυτή τη φορά, ότι 
δεν αποτελούσαν θύματα της πο-
λιτικής αυταπάτης.

Το έγκλημα του νόμου Κατρούγκαλου και ο «κόφτης»

Μπροστά στη νέα προοπτική

Ο νόμος Κατρούγκαλου 

βρίθει αδικιών, 

δυσλειτουργιών και 

είναι πιθανό να επιφέρει 

και ενεργοποίηση του 

«κόφτη» το 2018

Ενας νέος ιστορικός κύκλος 
ανοίγει μπροστά μας

Του προέδρου Τ.Γεωργιάδη

Οι συνταξιούχοι των νήσων Αι-
γαίου, πραγματοποίησαν πορεία στο 
Κέντρο Υγείας Μυτιλήνης, για να εκ-
θέσουν τα προβλήματά τους από τις 
ελλείψεις γιατρών στο ΠΕΔΥ (πρώ-
ην ΙΚΑ), που μετονομάστηκε τώρα 

σε «Κέντρο Υγείας Μυτιλήνης».
Συμμετείχαν όλα τα Σωματεία συ-

νταξιούχων του νομού. Την Περιφε-

ρειακή Επιτροπή συνταξιούχων ΕΛΤΑ 
εκπροσώπησε ο συνάδελφος Στρατής 
Λιακατέλλης.

Πολλές ευχές για καλά Χριστούγεννα 
και μια καλή χρονιά το 2018, με υγεία 
σ΄ όλους τους συναδέλφους.

Η τοπική επιτροπή Μπάμπης Στυλια-
νίδης, Στρατής Λιακατέλλης, Γιώργος 
Στείρος.

Περιφερειακή Επιτροπή Β.Αιγαίου
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Απόψεις - Σχόλια

Δεν είχαν περάσει ούτε 48 ώρες από 
την απεργία των δημοσιογράφων και η 
κυβέρνηση έτρεξε να δώσει λύση στο 
αίτημά τους, για ενίσχυση του επικου-
ρικού τους από άλλους πόρους, εκτός 
αυτών που προέρχονται από τις εισφο-
ρές των ασφαλισμένων.

Το επικουρικό ταμείο των δημοσιογρά-
φων, θα ενισχυθεί από τις χρεωκοπημέ-
νες επιχειρήσεις του γραπτού και ηλε-
κτρονικού Τύπου. 

Η τροπολογία που θα έδινε λύση στη 
ρευστότητα του Μετοχικού Ταμείου, 
έμπνευσης του πρώην υπουργού Στρα-
τούλη- τον Μάιο του 2015- όχι μόνο δεν 
ψηφίστηκε αλλά απεσύρθη από την Επι-
τροπή Βουλής. 

Η ενίσχυση του Ταμείου θα προερχό-
ταν από το Ταμείο του ΑΚΑΓΕ και θα έδι-
νε το 3%.

Η κυβέρνηση δεν έδειξε το ανάλογο εν-
διαφέρον για τους συνταξιούχους, που 
εδώ και χρόνια τους «κόβουν» τις συντά-

ξεις» και νομοθετούν επάνω στη φτωχο-
ποίηση της κοινωνίας.

Τι είναι αυτό που μεταρρυθμίζουν  
κάθε φορά; Μεταρρυθμίζουν το μέρι-
σμα του Μετοχικού, τον επανυπολογι-
σμό των επικουρικών, περικόπτουν το 
ΕΚΑΣ και το επίδομα γάμου από 1-1-2019 
και εκτός απ’ αυτά ενέταξαν και όλες τις 
συντάξεις προ και μετά του Ν.Κατρού-
γκαλου στην ανταποδοτικότητά της. 

Αυτό σημαίνει τον υπολογισμό όλων 
των συντάξεων, σύμφωνα με τα χρόνια 
και τις αποδοχές τους. Βέβαια,  στο επι-
κουρικό Ταμείο των δημοσιογράφων, 
είναι μέλη οι ίδιοι, που ελέγχουν την 
εξουσία. Γιατί πρέπει να τα έχουν καλά μ΄ 
αυτούς, γιατί η εξουσία είναι καλή. 

Αχ αυτή η νομή της εξουσίας, αφήνει 
στην άκρη όλα τα ιδεολογήματα και όλες 
τις αυταπάτες που είχαν…

Οι Πατρίκιοι δημοσιογράφοι
και οι Πληβείοι συνταξιούχοι

Ευρωπαϊκή Πίστη

Η κυβέρνηση τακτοποίησε εν ριπή οφθαλμού το αίτημα των 
δημοσιογράφων, σε αντίθεση με ανάλογες 

διεκδικήσεις των συνταξιούχων

Του προέδρου Τ.Γεωργιάδη

Ετήσιο κόστος 60 ευρώ
-24ωρό Συντονιστικό Κέντρο 

με ιατρική κάλυψη για παροχή 
πληροφοριών στο τηλέφωνο 
2152155317

ΠΑΡΟΧΕΣ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ
Αντιμετώπιση Έκτακτων Περι-

στατικών – Ευρωκλινική Αθηνών 
& παίδων & Γενική Κλινική Θεσσα-
λονίκης

- Απεριόριστος αριθμός Δωρε-
άν Ιατρικών Επισκέψεων. Δωρε-
άν διαγνωστικές εξετάσεις αξί-
ας έως 400 ευρώ ανά έκτακτο  
περιστατικό.

- Παροχές Τακτικών – Προγραμ-
ματισμένων Ιατρικών επισκέψεων, 
έναντι συμβολικής αμοιβής 5 ευρώ, 
σε γιατρούς όλων των ειδικοτήτων.

- Διαγνωστικές εξετάσεις με χρή-
ση ΕΟΠΥΥ χωρίς τη συμμετοχή του 
ασφαλισμένου στη δαπάνη.

- Check up. (Ετήσιος έλεγχος)
- Χρήση ασθενοφόρου.
- Έκπτωση έως 50% στα Νο-

σήλεια του τιμοκαταλόγου Ευ-
ρωκλινικής & Γενικής κλινικής  
Θεσσαλονίκης.

Δωρεάν συν τις 
παρακάτω παροχές

- Παροχές μέσω Πανελλαδικού Δικτύ-
ου, Ιατρών, Διαγνωστικών κέντρων, 
Εξωτερ. Ιατρείων Νοσοκομείων

- Απεριόριστες Ιατρικές, Επισκέψεις Δι-
αγνωστικές εξετάσεις φυσιοθεραπευτι-
κές πράξεις.

- Οργάνωση & υποστήριξη νοσηλείας 
ασθενών σε 34 χώρες του Εξωτερικού 
σε ειδικές τιμές.

- Νοσηλεία κατ’ οίκον.
- Δυνατότητα διακομιδών με ασθενο-

φόρο σε συνεργαζόμενες κλινικές, εντός 
Ελλάδος για νοσηλεία, αιμοκαθάρσεις, 
ΜΕΘ & νεογνών με σύγχρονες θερμοκοι-
τίδες, Αεροδιακομιδές.

- Οφθαλμολογικές παροχές μέσω Πα-
νελλαδικού Δικτύου.

- Οδοντιατρικές παροχές Πανελλαδι-
κού Δικτύου.

- Στο οικογενειακό πρόγραμμα κατα-
βάλλονται ασφάλιστρα για τους δύο γο-
νείς & τα δύο πρώτα παιδιά είναι δωρεάν.

Επικοινωνία: 
Για επίλυση προβλημάτων και απάντη-

ση στις απορίες σας, επικοινωνήστε με 
τον κ.Σκουμπρή στο τηλ 6986266001.

ΘΑΝΑΤΟΣ ΑΠΟ ΑΤΥΧΗΜΑ € 10.000

ΜΟΝΙΜΗ ΟΛΙΚΗ ΑΝΙΚΑΝΟΤΗΤΑ ΑΠΟ  ΑΤΥΧΗΜΑ  € 10.000

Μ.Μ.Α. (%) ΑΠΟ ΑΤΥΧΗΜΑ € 10.000

ΕΥΡΕΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΗ  €  200.000 ετησίως  για όλους τους Ασφαλισμένους

ΘΕΣΗ ΝΟΣΗΛΕΙΑΣ Δίκλινο

ΑΠΑΛΛΑΓΗ ΚΑΤΑ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΝΟΣΗΛΕΙΑΣ Νοσηλεία σε Δημόσια Νοσοκομεία   € 0 

Νοσηλεία σε Ιδιωτικά Νοσοκομεία & Κλινικές  € 1.000

ΚΑΛΥΨΗ ΔΑΠΑΝΩΝ 

(μετά την αφαίρεση της Απαλλαγής) 100% Δημόσια Νοσοκομεία

100% Ειδικά Συμβεβλημένα Ιδιωτικά Νοσοκομεία & Κλινικές

90% Συμβεβλημένα Ιδιωτικά Νοσοκομεία & Κλινικές

70% Μη Συμβεβλημένα Ιδιωτικά Νοσοκομεία & Κλινικές

70% στο Εξωτερικό

50% Η.Π.Α. και Καναδά

ΜΙΚΡΟΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΕΣ ΕΠΕΜΒΑΣΕΙΣ ΧΩΡΙΣ ΝΟΣΗΛΕΙΑ & ODC Καλύπτονται μέχρι του ανωτάτου ορίου

ΚΑΛΥΨΗ ΘΕΡΑΠΕΙΩΝ ΠΟΥ ΔΕΝ ΧΡΗΖΟΥΝ ΝΟΣΗΛΕΙΑ Θεραπείες με ακτινοβολίες, χημειοθεραπείες  

χωρίς διανυκτέρευση.

ΑΠΕΥΘΕΙΑΣ ΚΑΛΥΨΗ Στα Ειδικά Συμβεβλημένα και στα Συμβεβλημένα με την επίδειξη της Κάρτας Υγείας.

ΕΠΙΔΟΜΑ ΤΟΚΕΤΟΥ € 600 μετά από 24 μήνες από την έναρξη της ασφάλισης

ΚΑΛΥΨΗ ΕΞΟΔΩΝ ΣΥΝΟΔΟΥ Εφόσον  το ασφαλιζόμενο παιδί είναι ηλικίας μέχρι 14 ετών

ΕΞΟΔΑ ΥΓΕΙΟΝΞΟΜΙΚΗΣ ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ (ΜΟΝΟ ΕΝΤΟΣ ΕΛΛΑΔΑΣ) ΜΕΧΡΙ €  1.000 Ετησίως

ΚΑΛΥΨΗ ΕΞΟΔΩΝ ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΗΣ ΝΟΣΟΚΟΜΑΣ Μέχρι 30 ημέρες ανά νοσηλεία

ΤΑ ΠΑΡΑΚΑΤΩ ΕΠΙΔΟΜΑΤΑ ΚΑΤΑΒΑΛΛΟΝΤΑΙ ΜΟΝΟ ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΠΟΥ ΑΛΛΟΣ ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΌΣ ΦΟΡΕΑΣ 

ΚΑΤΑΒΑΛΛΕΙ Ο ΛΑ ΤΑ ΕΞΟΔΑ ΝΟΣΗΛΕΙΑΣ.

ΗΜΕΡΗΣΙΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΟ ΕΠΙΔΟΜΑ € 80

Για  κάθε ημέρα νοσηλείας και μέχρι 30 ημέρες κατά περίπτωση.

ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΟ ΕΠΙΔΟΜΑ ποσοστό % και μέχρι € 2.000

BONUS ΧΡΗΣΗΣ ΑΛΛΟΥ ΦΟΡΕΑ 

Σε περίπτωση που άλλος φορέας (δημόσιος ή ιδιωτικός) καταβάλλει ποσό μεγαλύτερο από το ποσό της απαλλαγής και 

της συμμετοχής του ασφαλισμένου, τότε το 50% της διαφοράς καταβάλλεται  στον Ασφαλισμένο με την μορφή Bonus 

και με ανώτατο όριο το ποσό των € 2.000

ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑ ΠΕΡΙΘΑΛΨΗ

Ιατρικό Τηλεφωνικό Συντονιστικό Κέντρο  Υγείας στα 801 700 7757 (από σταθερό) &   2310 685 695 (από κινητό) που 

λειτουργεί 24 ώρες την ημέρα, 365 ημέρες το χρόνο για συντονισμό Πρωτοβάθμιας Περίθαλψης.

FAMILY 
PLUS  

ΗΛΙΚΙΑ ΕΙΣΟΔΟΥ 

ΣΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 

ΑΠΟ 18 ΕΤΩΝ  

ΜΕΧΡΙ 65 ΕΤΩΝ

ΔΙΑΡΚΕΙΑ 

ΙΣΧΥΟΣ ΚΑΛΥΨΗΣ 

ΕΤΗΣΙΩΣ 

ΑΝΑΝΕΟΥΜΕΝΟ
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Συνάδελφοι, Συναδέλφισες
O Σύλλογός μας συνέχισε και τη χρο-

νιά που τελειώνει, την αγωνιστική του 
πορεία, χωρίς συμβιβασμούς. Πρωτο-
στάτησε σ΄ αυτές τις κινητοποιήσεις - 
συλλαλητήρια των συνταξιούχων, στα 
οποία έδωσαν ηχηρό αγωνιστικό πα-
ρών και πολλοί συνάδελφοί μας ταχυ-
δρομικοί. 

Αυτή την περίοδο, ως διοίκηση, ετοι-
μάζουμε το πλαίσιο των αιτημάτων μας 
καθώς και το πρόγραμμα δράσης του 
Συλλόγου, το οποίο σύντομα θα κληθεί-
τε να επικυρώσετε με τη ψήφο σας.

Σ’ ό,τι με αφορά θα συνεχίσω και τη 
χρονιά που έρχεται τον αγώνα, χωρίς 
συμβιβασμούς. Και όλοι μαζί, με πίστη 
στο δίκιο μας, θα διεκδικήσουμε τη ζωή 
που μας αξίζει.

Σ’ αυτό το φύλλο, αντί να ασχοληθώ 
με άλλα θέματα, θα παραθέσω τις ομι-
λίες με τις οποίες απευθύνθηκα στους 
χιλιάδες συνταξιούχους, κατά τις Πανατ-
τικές Συγκεντρώσεις που διοργάνωσε η 
Συντονιστική Επιτροπή Αγώνα.

Εύχομαι υγεία σε όλους, καλές γιορτές 
και καλή χρονιά.

Ομιλία από την Παναττική 
Συγκέντρωση (4/10/2017)

Πρώτη φορά ανεβαίνω σ’ αυτό το 
βήμα και δεν μπορώ να κρύψω τον εν-
θουσιασμό μου γι’αυτό που βλέπω.

Χαιρετισμούς από τους συνταξιούχους 
των Ελληνικών Ταχυδρομείων που είναι 
ανάμεσά σας και μάλιστα με εντυπωσια-
κή παρουσία.

Επτάμισι χρόνια τώρα καταρράκω-
σαν την αξιοπρέπειά μας, διέλυσαν τις 
ζωές μας.  Πώς να μην είμαστε αγανακτι-
σμένοι.

Μη κάνουν το λάθος και νομίζουν οι 
Κυβερνώντες ότι δεν είναι αγανακτισμέ-
νοι και αυτοί που λείπουν σήμερα από 
εδώ.

Ακόμη και αν κάποιοι- λίγοι – αναμέ-
νουν καρτερικά, αυτό δεν θα κρατήσει 
για πολύ.

Αυτή η κατάσταση δεν μας βγάζει που-
θενά αν κάτι και με κάποιο τρόπο δεν 
αλλάξει. 

Οι ψηφισμένες ήδη μειώσεις στις συ-
ντάξεις μας για το 2019 και η μείωση του 

αφορολόγητου ξεχείλισαν  το ποτήρι.  
Είναι όνειδος!!!!!

Κακώς νομίζουν κάποιοι ότι εκβίασαν 
και έβλαψαν μόνο την Κυβέρνηση.  Τη 
χώρα έβλαψαν και κατά κύριο λόγο 
εμάς του συνταξιούχους.   Οι συνταξι-
ούχοι  στην Ελλάδα είναι πυλώνας της 
οικονομίας αλλά και της οικογένειας τα 
χρήματα μας δεν επενδύονται αλλά ξο-
δεύονται και θα  έπρεπε όλοι μαζί να 

αντισταθούν σ’αυτή την ανάλγητη και 
καταστροφική πολιτική.

Έναν λέει μεταρρύθμιση 
Ντροπή!!!! Προχώρησαν στη μείωση 

και  του αφορολογήτου δηλαδή μας 
τα παίρνουν από δύο μεριές.  Αυτό είναι  
χατίρι του  ΣΕΒ που το ζητούσε χρόνια.

Και αυτή τη μεταρρύθμιση βάλθηκαν 
να την τελειώσουν. Σ’αυτά τα πλαίσια 
μειώνουν οι σημερινοί κυβερνώντες το 
φόρο στο συντελεστή των κερδών από 
το 29% στο 26% και οι άλλοι της Νέας 
Δημοκρατίας εξάγγειλαν ήδη ότι  αν έρ-
θουν στην εξουσία – σιγά μην έρθουν 

-  θα πάνε αυτό το συντελεστή στο 20%.  
Και θα μειώσουν και το φόρο στα μερί-
σματα από το 15% στο 5%. Δηλαδή θα 
μειώσουν το φόρο των επιχειρήσεων 
πάνω από 15 ποσοστιαίες μονάδες.

Έτσι λένε θα γίνουν επενδύσεις και θα 
μειωθεί η ανεργία.

Έγινε αυτό συνάδελφοι με τους προ-
ηγούμενους Παπανδρέου – Παπαδήμο 
- Σαμαρά –που καταργήθηκαν οι συλλο-
γικές συμβάσεις και ξεφτιλίστηκαν τα 
μεροκάματα.

Με διακοσάρια, τρακοσάρια ακόμη και 
εξακοσάρια μισθό ποιος δεν καταλαβαί-
νει ότι σκοπεύουν να μας μαυρίσουν και 
άλλο τη ζωή.

Τι συντάξεις μας επιφυλάσσουν;
Έχουν στόχο να μας εξοντώσουν; Όχι 

δεν θα τα καταφέρουν.
• Τα κάποια μέτρα που ξεκίνησαν για 

την καταπολέμηση της αδήλωτης εργα-
σίας πρέπει να ενταθούν.

• Όχι στην εισφοροδιαφυγή.

Ανακεφαλαιοποίηση των Ταμείων 
τώρα.

• Να επιστρέψουν τα δανεικά και αγύ-
ριστα. Μαζί με τους άλλους  και τα κόμ-
ματα που μας έφεραν ως εδώ, δηλαδή 
το ΠΑΣΟΚ και Νέα Δημοκρατία.

• Καμία άλλη περικοπή στις συντάξεις.
• Να αυξηθεί αντί να μειωθεί το αφο-

ρολόγητο.
Πέρυσι δώσανε στους χαμηλοσυντα-

ξιούχους κάποια ποσά. Και φέτος λένε 
ότι υπάρχει υπέρβαση του στόχου στα 
φορολογικά έσοδα.

Εμείς ζητάμε την 13η σύνταξη και θα 
το παλέψουμε γερά, όπως φαίνεται και 
από την σημερινή μας συγκέντρωση.

Να δούμε τι θα κάνει η Κυβέρνηση 
αλλά και τι θα πουν αυτοί που πέρυσι  
έκαναν κριτική γιατί η Κυβέρνηση δεν 
ενημέρωσε τους δανειστές.  Γιατί δεν τα 
έδωσε στους ανέργους .

Ακόμη και γιατί δεν τα έδωσε στους 
βιομηχάνους είπανε, για να  έχουμε ανά-
πτυξη.

Συνάδελφοι πρέπει να είμαστε μια 
γροθιά.  Κάτω από την καθοδήγηση της 
Συντονιστικής μας Επιτροπής.

Εμείς δεν μιλάμε για την ενότητα των 
ομοϊδεατών, μιλάμε για την ενότητα 
όλων των συνταξιούχων που την σφυ-
ρηλατήσαμε στο δρόμο κόντρα ακόμη 
και στα χημικά.

Οι άλλοι που δύσκολα και μόνο για 
φωτογράφιση, μαζεύουν 10, 20 το 
πολύ 30 φίλους  όσα απαράδεκτα και να 
γράφουν όσο και αν προβάλλονται από 
τις εφημερίδες και τα κανάλια δεν είναι 
ικανοί να βλάψουν την ενότητα επόμενα 
και την αποτελεσματικότητα μας.

Κάνουμε καθαρό στην Κυβέρνηση, σε 
κάθε κατεύθυνση στο εσωτερικό της 
χώρας αλλά και στους δανειστές ότι δεν 
θα δεχτούμε τις ψηφισμένες θανατηφό-
ρες περικοπές.

Θα αντισταθούμε!!!
Θα κάνουμε διαρκή και πολύ σκληρό 

αγώνα όχι μόνο να κρατήσουμε αυτά 
που έχουμε αλλά και να ανακτήσουμε 
τα χαμένα.

Συνάδελφοι δυναμώνουμε τη φωνή 
μας και παρά την ηλικία  μας βγαίνουμε 
στους δρόμους, αντί να βουλιάζουμε 
στους καναπέδες.

Το χρωστάμε στις ζωές μας αλλά κυρί-
ως το χρωστάμε στα παιδιά μας και στα 
εγγόνια μας.

Απόψεις - Σχόλια

Συνεχίζω τον αγώνα χωρίς συμβιβασμούς

Φωτό από την ομιλία κατά τη Παναττική 
Συγκέντρωση, στις 4/10/2017

Του γραμματέα Γ.Πεπόνη

Δεν θα καταφέρουν 

να μας εξοντώσουν

Συνάδελφοι,  

πρέπει να είμαστε 

 μια γροθιά
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Απόψεις - Σχόλια               ...συνέχεια από σελίδα 7

Το γεγονός ότι ύστερα από τα τρία 
μνημόνια ο λαός μας φτωχοποιήθη-
κε, δεν αμφισβητείται  από κανένα.

Ειδικότερα εμείς οι συνταξιούχοι δεν 
γίναμε απλώς φτωχοί αλλά  θεόφτωχοι 
και μάλιστα νωρίς-νωρίς,  από τα πρώτα 
μνημόνια.

Συνάδελφός μου συνταξιούχος των Ελ-
ληνικών Ταχυδρομείων μου είπε.

Τι υγεία τώρα και πρασινάλογα; Φω-
νάξτε, διαμαρτυρηθείτε για το πετσό-
κομμα των συντάξεων.  Δεν ζητάτε πλέ-
ον την 13η σύνταξη;

Μάλλον αυτός αλλά και άλλοι υποτίμη-
σαν το θέμα της σημερινής μας κινητο-
ποίησης.

Δεν είναι  έτσι και δεν είναι έτσι για δύο 
λόγους.

Πρώτον  γιατί δεν απεμπολούμε τίποτα.  
Ήδη η Συντονιστική μας Επιτροπή απο-

φάσισε κλιμάκωση των κινητοποιήσεων 
μας και στις 15 του Δεκέμβρη έχουμε 
πανελλαδικό συλλαλητήριο στην Αθή-
να.  Ας προετοιμάσουμε την επιτυχία του 
όλοι όσοι είμαστε εδώ σήμερα.

Και δεύτερον και εξίσου σπουδαίο. 
Γιατί το σημερινό μας θέμα σχετίζεται 

με την παραπέρα μείωση του εισοδήμα-
τός μας.

Από την πετσοκομμένη σύνταξη και 
λόγω ηλικίας, πληρώνουμε πολλά για 
φάρμακα για εξετάσεις, για γυαλιά για 
δόντια φυσικά  και για μεγαλογιατρούς,  
αν μας τύχει  καμία στραβή. Όλα αυτά 
δεν θα χρειαζόταν αν λειτουργούσε ένα 
σωστό σύστημα υγείας.

Και υπήρχαν στο παρελθόν και χρήμα-
τα και ανάπτυξη μεγάλη.  Υπήρχαν όμως 
και οι ρεμούλες.  Όλα αυτά που ακούμε 
και μας σηκώνεται η τρίχα.  Τι να πρω-
τοπεί κανείς. Να μιλήσει για το ΚΕΛΠΝΟ  
τα κυκλώματα των φαρμάκων, όπως 
«ΝΟVARTIS»  Να μιλήσει για  τα ξεχα-
σμένα στην συσκευασία τους ακριβά 
μηχανήματα  διαγνωστικών  εξετάσεων  
στο νοσοκομείο Χανίων, προκειμένου να 
πάνε οι ασθενείς στο απέναντι ιδιωτικό 
διαγνωστικό κέντρο.

  Η υγεία, αποτελεί κρίσιμο δείκτη ανά-
πτυξης της χώρας. Αδύναμες και ευπα-
θείς ομάδες, όπως εμείς οι συνταξιούχοι, 

επιβάλλεται να στηριχτούν.
Μπορεί κάποιος να ισχυριστεί σήμερα 

ότι η οικονομική κρίση δεν συσχετίζεται 
με την υγεία των πολιτών;  Σχετίζεται 
ακόμη και  με την ψυχοσωματική νο-
σηρότητα των ανθρώπων, ειδικά των 
πιο οικονομικά αδυνάμων.  Υπάρχει κά-
ποιος που  αντέχει να βλέπει τα παιδιά 
του να μη μπορούν να ζουν την οικογέ-
νειά τους, να χάνουν τις περιουσίες τους 
κ.α. και να μη «τρελαθεί» ;

Μεγάλο μέρος της υγείας και ειδικά η 
πρόληψη  έχει εκχωρηθεί στον ιδιωτικό 
τομέα και όχι απλά στο ιδιωτικό αλλά 
στον επιχειρηματικό τομέα.

Ποιος δεν κάνει χρήση των γνωστών 
διαγνωστικών κέντρων που τα έκαναν 
μεγαθήρια από την μια μεριά τα χρήματα 
των ασφαλιστικών μας ταμείων και από 
την άλλη τα πολλά χρήματα από την τσέ-
πη μας παλαιότερα, αλλά και τα λιγότε-
ρα, που συνεχίζουμε να δίνουμε σήμερα.

Ο τομέας της υγείας, μαζί και αυτός της 
παιδείας, είναι τομέας που επιβάλλεται 
να εξασφαλίζεται η κοινωνική ανταπο-
δοτικότητα των αυξημένων φόρων που 
πληρώνουν οι πολίτες.  Είναι ο τομέας 
στον οποίο πρέπει να αρθούν τα οικονο-
μικά εμπόδια και να γίνει υπέρβαση της 
λιτότητας. 

Τα έσοδα από τα φορολογικά μέτρα 
κατευθύνονται στους δανειστές (πλεο-
νάσματα). Τα κέρδη των μεγάλων φορο-

λογούνται ελάχιστα  ως καθόλου, τριγω-
νικές συναλλαγές και βάλε.

Οι εφοπλιστές πληρώνουν ελάχιστους 
ή και καθόλου φόρους. 

Αυτή είναι αλήθεια και δεν μπορεί 
κανείς να την κρύψει. Εξάλλου το μαρ-
τυρούν τα δις των καταθέσεων των 
ελλήνων μόνο στις ελβετικές τράπεζες 
αλλά και αυτών στους φορολογικούς 
παραδείσους,  με το κόλπο των οφσόρ 
που είναι και επίκαιρο. Κάποτε μάλιστα 
τα έκαναν κρυφά.  Τώρα που αποκα-
λύφθηκαν, επειδή πιάστηκαν με τη γίδα 
στην πλάτη, μιλάνε χωρίς ντροπή για νό-
μιμες και ηθικές ενέργειες…

Που είναι τα δισεκατομμύρια που χρω-
στούν στα ασφαλιστικά Ταμεία οι βιομή-
χανοι, οι τραπεζίτες, οι εφοπλιστές; Ποιοι 
τελικά πληρώνουν φόρους; Eμείς πάλι, 
λίγοι από τους  φτωχομεσαίους και οι 
εργαζόμενοι.

Καλό και αναγκαίο θα ήταν η Κυβέρνη-
ση να συγκεντρώσει χρήματα από αυ-
τούς που ανέφερα παραπάνω και να ενι-
σχύσει τον κλάδο της υγείας.  Θα ήταν η 
καλύτερη αναδιανομή και ας το ονόμαζε 
«ληστεία» ή όπως αλλιώς θέλει ο αρχη-
γός της Ν.Δ. κος Μητσοτάκης.

Επίσης καλό είναι που  σταμάτησε το 
κλείσιμο νοσοκομείων και άλλων μονά-
δων υγείας.  Η φόρα της προηγούμενης 
κυβέρνησης Σαμαρά – Βενιζέλου  κόπη-
κε,  αλλά πρέπει να επαναλειτουργήσουν 

όλα αυτά.
Επιβάλλεται η πρόσληψη γιατρών  

και νοσηλευτικού προσωπικού. 
Καμία πληρωμή ασφαλισμένου για 

φάρμακα και εξετάσεις.  
Να καταργηθεί κάθε εμπόδιο για την 

θεώρηση των έμμεσα ασφαλισμένων 
μελών  συζύγων και παιδιών.

Το κράτος να αναλάβει την ευθύνη της 
αποκλειστικά δημόσιας δωρεάν υγεί-
ας. Ιατροφαρμακευτική περίθαλψη για 
όλους.

Τίποτα δεν κερδήθηκε με ευχές και πα-
ρακάλια.  Οι αγώνες φέρνουν αποτέλε-
σμα.  Θυμάστε ότι λίγες μέρες πριν από 
αυτό το βήμα  ζητούσαμε και πετύχαμε 
την επιστροφή των ποσών για την Υγεία 
που μας κρατούσαν παράνομα από τον 
ΕΦΚΑ.

Επιβάλλεται ο  καλοοργανωμένος  και 
ανυποχώρητος αγώνας.

Η δική μας δύναμη βρίσκεται στο πόσοι 
είμαστε εδώ στη μαζική μας δράση. Και 
αυτό το όπλο πρέπει να αξιοποιήσουμε.  
Είναι ζωτικής σημασίας ο αγώνας να πε-
ράσει στη βάση,  σε όλους τους συνταξι-
ούχους.

Μαζί με τους εργαζόμενους, νέους 
δηλαδή τα παιδιά και τα εγγόνια μας, να 
δυναμώσουμε την κοινωνική συμμαχία  
και να οικοδομήσουμε ένα πραγματικό  
κίνημα για τα θέματα της υγείας. 

Οι εσωτερικές μας αντιθέσεις δεν πρέ-
πει να ακυρώνουν τις προσπάθειες κοι-
νής δράσης.  Σεβόμαστε τις διαφορετι-
κές απόψεις.

Δεν υιοθετούμε όμως και ενέργειες,  
όπως της ΠΟΕΔΗΝ, που με επικοινωνι-
ακά δελτία Τύπου, μιλούσε αβασάνιστα 
και τελείως αβάσιμα  για «χολέρα» στο 
Έλενα με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
δυσφήμηση ενός δημοσίου και άριστου 
νοσοκομείου.

Τεντώνουμε το χέρι σε όσους υπερα-
σπίζονται την δημόσια υγεία.

Με τους φορείς της βρισκόμαστε στο 
ίδιο στρατόπεδο και πρέπει να πολεμάμε 
από τα ίδια χαρακώματα.

Να πολεμάμε  για δωρεάν δημόσια και 
ισότιμη περίθαλψη για όλο το λαό.

Η δική μας στάση γι’ αυτό το θέμα θα 
είναι ανυποχώρητη.

Σας ευχαριστώ πολύ.
Γεια σας.

Ομιλία από την Παναττική Συγκέντρωση 
για την Υγεία (23/11/2017)

Του γραμματέα Γ.Πεπόνη

 Φωτό από την ομιλία κατά την Παναττική 
Συγκέντρωση για την Υγεία
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Απόψεις - Σχόλια

Κορυφαίο γεγονός στην πρώτη Πανελλή-
νια συνδιάσκεψη της παράταξής μας ήταν 
η παρουσία του κατ’ εξοχήν ειδικού σε 
ασφαλιστικά και συνταξιοδοτικά θέματα 
κ. Γεώργιου Ρωμανιά ο οποίος για αρκετή 
ώρα μας ανέλυσε όλα τα θέματα που μας 
απασχολούν και απάντησε σε όλες τις ερω-
τήσεις  των συμμετεχόντων. Σας παραθέ-
τουμε τις πιο βασικές από αυτές.

Δικαστικές προσφυγές
- Μετά την εφαρμογή των Νόμων 4051 

και 4093 του 2012 πολλοί συνταξιούχοι κα-
τέφυγαν στα δικαστήρια κατά του ΙΚΑ.

Το ΣτΕ για να δώσει μεγαλύτερη βαρύτη-
τα στον αγώνα των συνταξιούχων, αφαί-
ρεσε από τα Διοικητικά Πρωτοδικεία 34 
υποθέσεις και τις εξέτασε το ίδιο.

Με τις αποφάσεις 2287, 2288, 2289 και 
2290 του 2015, έκρινε τους Νόμους αντι-
συνταγματικούς και διέτασσε να σταματή-
σουν οι κρατήσεις και να επιστραφούν τα 
παρακρατηθέντα.

Η συνέχεια είναι σε όλους μας γνωστή. 
Όχι μόνο τίποτα δεν επεστράφη αλλά οι 
κρατήσεις συνεχίζονται.

Αυτό αποτελεί πρόκριμα για την τύχη 
των δεκάδων χιλιάδων αγωγών συντα-
ξιούχων όλων των ταμείων που σήμερα 
εκκρεμούν στα Δικαστήρια.

Είναι δεδομένο ότι, όταν μετά από αρκε-
τά χρόνια τελεσιδικήσουν αυτές οι αγωγές, 
οι αποφάσεις που θα εκδοθούν θα δικαιώ-
σουν τους προσφεύγοντες, σύμφωνα και 
με τις αποφάσεις του ΣτΕ που προαναφέ-
ραμε. Αυτό ακριβώς είναι που οι δανειστές 
«φοβήθηκαν» και έτσι απαίτησαν από την 
Κυβέρνηση να νομοθετήσει ότι «για να 
εκτελεστεί μία δικαστική απόφαση που 
διατάσσει την επιστροφή χρημάτων, πρέ-
πει να εξασφαλιστεί ισοδύναμο ποσό από 
άλλη πηγή, για να μη διαταραχθεί η εφαρ-
μογή του προϋπολογισμού».

Η Κυβέρνηση με τον Νόμο 4334/2015 

(ΦΕΚ Α80) συμμορφώθηκε και μάλιστα 
ο συγκεκριμένος Νόμος είναι γραμμένος 
και στα Αγγλικά για να μην υπάρχει κανένα 
«λάθος» στην μετάφραση.

Η διάταξη αυτή σε συνδυασμό με την 
βαθιά οικονομική κρίση της χώρας που 
δεν φαίνεται να έχει τελειωμό, και η κατα-
κρήμνιση των συντάξεων από το 2019 μας 
κάνει να πιστεύουμε ότι το πρακτικό απο-
τέλεσμα (επιστροφή χρημάτων) είναι μάλ-
λον ανέφικτο για τα επόμενα πάρα πολλά 
χρόνια.

Πολύ δε περισσότερο αν λάβουμε υπό-
ψη ότι οι συγκεκριμένες κρατήσεις υπερ-
βαίνουν το 1,5 δις το χρόνο.

Τα παραπάνω δεν γράφονται με σκοπό 
να αποτρέψουν τους συναδέλφους από 
την κατάθεση αγωγών. Απλώς μεταφέ-
ρουμε τις γνώμες των ειδικών επί του θέ-
ματος.

Ανακεφαλαιοποίηση 
Ασφαλιστικών Ταμείων

Η ανακεφαλαιοποίηση των ασφαλιστι-
κών Ταμείων εκτός από πολιτική βούληση 
που δεν υπάρχει απαιτεί την έγκριση της 
ΤΡΟΙΚΑΣ και κάποιες δεκάδες δισ που επί-
σης δεν υπάρχουν. 

Νέες επικουρικές συντάξεις
Η εγκύκλιος του νέου υπολογισμού των 

επικουρικών συντάξεων εκδόθηκε και 
στο αμέσως επόμενο χρονικό διάστημα 
θα ξεκινήσει η έκδοση των επικουρικών 
για όσους υπέβαλλαν αίτηση μετά το 2015.

Περικοπή προσωπικής διαφοράς και οι-
κογενειακού επιδόματος

Με τον Νόμο 4472/2017 από 1.1.2019 
περικόπτεται η προσωπική διαφορά (δια-
φορά παλαιού και νέου τρόπου υπολογι-
σμού σύνταξης) μέχρι 18%. Και αυτό γιατί 
υπάρχει μνημονιακή υποχρέωση της Κυ-
βέρνησης για περικοπή από τις συντάξεις 
του 2019 1,8 δις ευρώ.

Η μόνη μας ελπίδα να γλυτώσουμε κάτι 
από το καταστροφικό 18% είναι να προ-
στεθεί το bonus, λόγω των αυξημένων 
εισφορών για σύνταξη που μας κρατούσε 
το ταμείο μας (ΤΑΠ-ΟΤΕ) όταν ήμασταν εν 
ενεργεία.

Όμως όλες οι πληροφορίες που διακινού-
νται είναι σε επίπεδο «ράδιο αρβύλα». Με 
δεδομένο δε ότι μέχρι και τον Νοέμβριο 
του 2017 δεν έχουν εκδοθεί διαπιστωτι-
κές πράξεις για τις προσωπικές διαφορές 
δείχνει ότι η «κυβερνητική οπερέτα» κάτι 
δυσάρεστο ετοιμάζει.

Εδώ είναι αναγκαίο να διευκρινίσουμε 
ότι η περικοπή του οικογενειακού επιδό-
ματος η οποία επίσης έχει θεσμοθετηθεί 
με τον ίδιο νόμο, είναι ανεξάρτητη και επί 
πλέον, από την περικοπή της προσωπικής 
διαφοράς.

Την 21.11.2017 επισκεφθήκαμε το Γεν. 
Δ/ντή του ΕΤΕΑΕΠ κ. Νίκο Καλάκο, στον 
οποίο θέσαμε τα ίδια ερωτήματα και τους 
ίδιους προβληματισμούς και λάβαμε τις 
ίδιες απαντήσεις ΟΠΩΣ ΓΡΑΦΟΥΜΕ ΚΑΙ 
ΣΤΗΝ ΑΡΧΗ ΤΟΥ ΚΕΙΜΕΝΟΥ ΟΙ ΑΠΟ-
ΨΕΙΣ ΕΙΝΑΙ ΤΩΝ ΔΥΟ ΚΑΤ’ ΕΞΟΧΗΝ ΕΙ-
ΔΙΚΩΝ ΕΠΙ ΤΩΝ ΘΕΜΑΤΩΝ ΚΑΙ ΕΜΕΙΣ 
ΤΙΣ ΠΑΡΑΘΕΤΟΥΜΕ ΑΥΤΟΥΣΙΕΣ.

Επιστροφή κρατήσεων ασθενείας
Σχετικά με τα επιστραφέντα ποσά κρα-

τήσεων ασθενείας και τις διαφορές που 
παρατηρούμε σε σύγκριση με τους υπο-
λογισμούς που καθένας έχει κάνει, σας 
πληροφορούμε ότι μετά από επίσκεψη 
και ενημέρωση που είχαμε από την Προ-
ϊσταμένη των Ολοκληρωμένων Πλη-
ροφοριακών Συστημάτων του ΙΚΑ κας 
Τσόλκα, πρέπει να λάβουμε υπόψη τα 
εξής:

Στα ποσά των μνημονιακών κρατήσεων 
δεν υπολογίζεται το ποσό της εισφοράς 
αλληλεγγύης γιατί δεν θεωρείται μνημο-
νιακή κράτηση.

Ακόμη από το ποσό που προκύπτει ότι 
πρέπει να μας επιστραφεί, αφαιρούνται 
τα ποσά που μας επεστράφησαν το 2014 
σε τρεις μηνιαίες δόσεις και προέρχονταν 
από την αλλαγή του ποσοστού κρατήσε-
ων για ασθένεια από 5% σε 4%.

Τέλος σας πληροφορούμε ότι υπάρχει 
ένα μικρό υπόλοιπο να λαμβάνουμε που 
αφορά τους μήνες Νοέμβριο και Δεκέμ-
βριο του 2011 και θα μας δοθεί τους επό-
μενους μήνες.

Όποιος όμως πιστεύει βάσιμα ότι δι-
καιούται επί πλέον επιστροφή, όπως μας 
συμβούλευσαν οι αρμόδιοι υπάλληλοι 
του ΤΑΠ - ΟΤΕ μπορεί να υποβάλλει αίτη-
ση - ένσταση για επανυπολογισμό προς 
ΤΑΠ - ΟΤΕ Αγ. Κων/νου 16 10431 ΑΘΗΝΑ. 

Πληροφορούμε τις συναδέλφισσες και 
τους συναδέλφους που πήραν συντάξεις 
χηρείας μετά τον Νοέμβριο του 2011 και 
μέχρι τον Μάϊο του 2016 ότι δεν έλαβαν 
επιστροφή κρατήσεων ασθενείας των 
θανόντων συζύγων.

Παρακαλούμε να επικοινωνήσουν μαζί 
μας προκειμένου να ενημερωθούν για 
τις ενέργειες που πρέπει να κάνουν για 
να λάβουν τις επιστροφές που πιθανώς 
δικαιούνται.

Ενημέρωση από τον κ.Ρωμανιά για τα συνταξιοδοτικά θέματα

Ο ΑΡΜΑΓΕΔΩΝΑΣ ΣΤΙΣ ΣΥΝΤΑΞΕΙΣ 
ΘΑ ΟΔΗΓΗΣΕΙ ΣΤΗ ΓΕΝΟΚΤΟΝΙΑ ΤΩΝ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ

Όχι μόνο τίποτα δεν 

επεστράφη αλλά οι 

κρατήσεις συνεχίζονται.
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Αγαπητοί Φίλοι και Συνάδελφοι,
Με μεγάλο ενδιαφέρον παρακολούθησα 

την πρώτη Πανελλήνια συνδιάσκεψη της 
παράταξής μας που διοργανώθηκε από 
τους δύο εκλεγμένους εκπροσώπους μας 
στο Δ.Σ. του Π.Σ.Σ. ΕΛΤΑ στο Κέντρο Ηπει-
ρωτών.

Μια συνδιάσκεψη που στόχο είχε την 
ενημέρωσή μας από τον προσκεκλημένο 
κ. Ρωμανιά για συνταξιοδοτικά θέματα και 
την ανταλλαγή θέσεων και προτάσεων 
στην πρωτοβουλία των συναδέλφων Θω-
μόπουλου Νίκου και Μπακάρα Γιάννη για 
κοινή κάθοδο των τριών ψηφοδελτίων του 
χώρου στις επόμενες εκλογές του Συλλό-
γου μας.

Θέλησα με την παρουσία μου να δηλώ-
σω τη στήριξή μου στην προσπάθεια αυτή 
για ενότητα του χώρου και να χαιρετίσω 
τις όποιες ενέργειες έχουν στόχο την κοινή 

πορεία και την οργανωτική αναδιάταξη της 
παράταξης ώστε δυνατή και με τον αέρα 
της ενότητας να διαδραματίσει όχι μόνο το 
ρόλο που δικαιούται και της αρμόζει αλλά 
και το ρόλο που υποχρεούται να διαδραμα-
τίσει στο Σύλλογό μας.

Φίλες και Φίλοι,
Βασικό κριτήριο στη σχέση όλων μας πρέ-

πει να είναι η συμμετοχή σε όλες τις διαδικα-
σίες και η πίεση προς κάθε κατεύθυνση με 
στόχο την ενότητα και την ενιαία παρουσία. 

Η επιλογή μέσα από καθαρές και δια-
φανείς εκλογικές διαδικασίες όσων θα 
κληθούν και στις επόμενες εκλογές να μας 
εκπροσωπούν στην παράταξη και στο Σύλ-
λογο είναι ο μόνος δρόμος που πρέπει να 
ακολουθήσουμε.

Και αυτές τις καθαρές και διαφανείς δια-
δικασίες πρέπει να εγγυηθούμε και να δια-
σφαλίσουμε με τη συμμετοχή μας σε κάθε 
πρόσκληση της παράταξης και την αντίδρα-
σή μας σε κάθε πρόκληση απ’ όπου και αν 
αυτή προέρχεται.

Και αυτό είναι ευθύνη ΟΛΩΝ ΜΑΣ.
Κάποιοι εδώ και μία δεκαετία, διαχρονικά 

και διακομματικά, έχουν αποφασίσει να μη 
μας αφήσουν να ησυχάσουμε.

Πράγματα που θεωρούσαμε κεκτημένα 
κατέρρευσαν μέσα σε μία νύκτα.

Δικαιώματα που κατακτήθηκαν μέσα 
από αγώνες διαγράφησαν χωρίς ίχνος  
ευαισθησίας.

Πολιτικοί οι οποίοι εκλέχθηκαν από εμάς, 
από τον Ελληνικό Λαό, για να προστατέ-

ψουν αυτές τις κατακτήσεις του και να 
προασπίσουν τα δικαιώματά του, τον πρό-
δωσαν και του επιφύλαξαν μια τύχη και ένα 
μέλλον που δεν αξίζει ούτε στη χώρα μας 
ούτε στο λαό της. 

Και καλούμαστε τώρα ως απόμαχοι της 
εργασίας αλλά όχι απόμαχοι της ζωής να 
αγωνιστούμε για να διατηρήσουμε, τουλά-
χιστον, την αξιοπρέπειά μας.

Φίλε Νίκο - Φίλε Γιάννη
Προχωρήστε για την ενότητα και την ενι-

αία παρουσία της παράταξης.
Είμαι δίπλα σας
Και σας στηρίζω.
Και καλώ όλους τους φίλους και τις φίλες 

να συστρατευθούν στην προσπάθεια αυτή.
ΚΑΛΗ ΔΥΝΑΜΗ - ΚΟΥΡΑΓΙΟ -  

ΚΑΛΗ ΕΠΙΤΥΧΙΑ
ΓΙΑΝΝΗΣ ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ

τηλ. 6942.984945

Απόψεις - Σχόλια

Στις 18 Νοεμβρίου 2017, ημέρα 
Σάββατο πραγματοποιήθηκε στην 
Αθήνα με απόλυτη επιτυχία, η πρώ-
τη συνδιάσκεψη της παράταξης στην 
οποία συμμετείχαν στελέχη, υποψή-
φιοι και των τριών ψηφοδελτίων και 
πολλοί συνάδελφοι.

Συζητήθηκαν οργανωτικά θέματα 
της ενιαίας και ενωμένης παράταξης. 
Η συγκρότηση ενός και μοναδικού 
ψηφοδελτίου υπό τον ιστορικό τίτ-
λο της ΔΑΚΕ και η με κάθε τρόπο και 
μέσο διασφάλιση της ψήφου των  
συναδέλφων.

Για όλα αυτά τα θέματα υπήρξαν 

ανάλογες εισηγήσεις οι οποίες έγιναν 
ΟΜΟΦΩΝΑ αποδεκτές. Παρά την 
πρόσφατη ομόφωνη απόφαση της πα-
ράταξης για ενιαία και ενωτική κάθοδο 
στις εκλογές του Συλλόγου μας, δια-
σπαστικά στοιχεία που μετρώνται στα 
δάκτυλα του ενός χεριού, εκτελώντας 
με απόλυτη ακρίβεια τις εντολές των 
νέων κομησάριων, των συνοδοιπό-
ρων τους και υπό την συνεχή καθοδή-
γηση ατόμων που την δεκαετία του ’80  
ηγούντο του πογκρόμ διώξεων εις βά-
ρος ανθρώπων της παράταξής μας και 
όχι μόνο, αγωνίζονται πάση θυσία για 
παρεμπόδιση της ενότητας της παρά-

ταξής μας, παραπλανώντας τους συνα-
δέλφους μας και το κυριότερο είναι ότι 
βγήκαν στη γύρα να μαζέψουν υποψη-
φιότητες πέντε μήνες πριν τις εκλογές 
και πριν την 18 Νοεμβρίου ημέρα που 
επετεύχθη η ΕΝΟΤΗΤΑ της μεγάλης 
παράταξής μας, χρησιμοποιώντας απί-
στευτα ψεύδη και δικαιολογίες.

Αυτά τα διασπαστικά στοιχεία, που 
σαν εργαζόμενοι ουδέποτε είχαν συμ-
μετάσχει στους αγώνες των στελεχών 
και μελών μας προσπαθούν με νύχια 
και με δόντια πατώντας πάνω σ’ αυ-
τούς να κρατηθούν στην επιφάνεια.

Πρέπει να γίνει κατανοητό από όλους 

μας ότι ο κατακερματισμός των δυνά-
μεων της παράταξής μας, λειτουργεί 
καταστροφικά για όλους τους συντα-
ξιούχους και βοηθάει μόνο πρόσκαιρα 
αυτούς οι οποίοι κρύβουν την αλήθεια 
για ίδιο όφελος. 

Έχουμε χρέος όλοι εμείς που θέλου-
με την ΕΝΟΤΗΤΑ και αγωνιζόμαστε 
γι’ αυτή να απομονώσουμε κάθε δια-
σπαστικό στοιχείο.

Η πρωτοβουλία αυτή χαιρετίστηκε 
από τους συναδέλφους του χώρου και 
εκατοντάδες από αυτούς την επικρότη-
σαν με τηλεφωνικά και γραπτά μηνύ-
ματα καθώς και με επιστολές.

Όπως γράφουμε συνε-
χώς στην εφημερίδα, εμείς οι 
εκλεγμένοι με τη ΔΑΚΕ στο Δι-
οικητικό Συμβούλιο του Συλλό-
γου έχουμε τεθεί, από την πρώ-
τη στιγμή, στην διάθεση όλων 
των συναδέλφων για κάθε 
πρόβλημα που αντιμετωπίζουν 
(ΤΑΠ - ΟΤΕ, ΤΑΥΤΕΚΩ, ΕΦΚΑ, 
Επικουρικό, Μετοχικό κλπ.).

Επειδή τα βιβλιάρια των έμμε-
σα ασφαλισμένων μελών (συ-

ζύγων) που δεν θεωρήθηκαν 
έως 31.10.2017 ή έστω μέσα 
στον Νοέμβριο δεν μπορούν 
να χρησιμοποιηθούν και άμεσα 
πρέπει να θεωρηθούν, διαβάστε 
παρακάτω τι πρέπει να κάνετε: 
Για τη θεώρηση των βιβλιαρίων 
απαιτούνται τα πιο κάτω δικαιο-
λογητικά και απευθυνόμαστε σε 
όλους:

1. Φωτοτυπίες της πρώτης σε-
λίδας των βιβλιαρίων του συζύ-

γου και της συζύγου πάνω στις 
οποίες θα αναγράφεται ο ΑΜΚΑ.

2. Φωτοτυπία του τελευταίου 
εκκαθαριστικού της εφορίας.

3. Φωτοτυπία του όποιου δι-
αθέσιμου ενημερωτικού της 
κύριας σύνταξης. Αυτές τις φω-
τοτυπίες θα τις τοποθετήσετε σε 
φάκελο τον οποίο θα ταχυδρο-
μήσετε ως απλό γράμμα, όχι συ-
στημένο:

Προς Νικ. Θωμόπουλο ή Γιάννη 

Μπακάρα Σύλλογο Συνταξιού-
χων ΕΛΤΑ Βερανζέρου 13 10677 
Αθήνα.

Η τακτοποίηση θα γίνεται  
άμεσα.

Προτρέπουμε τους συναδέλ-
φους να γίνουν συνδρομητές 
ηλεκτρικού ρεύματος μέσω 
ΕΛΤΑ, στηρίζοντας με αυτό τον 
τρόπο το … ΣΠΙΤΙ μας.

ΕΥΧΟΜΑΣΤΕ
ΚΑΛΑ ΧΡΙΣΤΟΥΓΕΝΝΑ

ΚΑΛΕΣ ΓΙΟΡΤΕΣ  
και Η ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ ΧΡΟΝΙΑ
να φέρει την ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ

της πατρίδας και  
των ελπίδων μας

 
Οι εκλεγμένοι στο Δ.Σ. του 

Συλλόγου
Νίκος Θωμόπουλος 

6972.693014  
Γιάννης Μπακάρας  

6979.796377

Πανελλήνια Συνδιάσκεψη

Αλληλεγγύη στους συναδέλφους

Ανοικτή επιστολή
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Ενημέρωση των συναδέλφων και υποδείξεις 
αναγκαίες, προς  την διοίκηση μας

Απόψεις - Σχόλια

Αγαπητοί Συνάδελφοι.
Διεπόμενοι από την υπαρξιακή ανάγκη 

να σας υπηρετήσουμε όπως επιβάλει το 
συναδελφικό μας «Καθήκον», με συνι-
σταμένη την προσήλωσή μας στα δημο-
κρατικά και ηθικά προστάγματα, ενάντια 
στην δημαγωγία, την ιδιοτέλεια και στον 
παλαιοκομματισμό, με αυτοπεποίθηση 
απ΄ την δική σας στήριξη, θεμελιωμένη 
στην αλήθεια, ερχόμαστε να σας ενη-
μερώσουμε για τα παρακάτω σοβαρά 
θέματα, που αφορούν όλους μας, υπο-
δεικνύοντας ταυτόχρονα στην Διοίκηση, 
όπως έχουμε  υποχρέωση, την «διόρθω-
ση» όσων εξ΄ αυτών την χρειάζονται. 

ΘΕΜΑ ΠΡΩΤΟ: Στις 6 Οκτωβρίου στο 
Συμβούλιο της Επικρατείας δίνονταν η 
μάχη των μαχών. Πληρεξούσιοι δικη-
γόροι 32 συνταξιουχικών οργανώσεων 
ζήτησαν να βάλει «ένα φράγμα» το Συμ-
βούλιο Επικρατείας στον 4387 Νόμο Κα-
τρούγκαλου και να ακυρωθεί η επαίσχυ-
ντη «ΠΡΟΣΩΠΙΚΗ ΔΙΑΦΟΡΑ», και όχι 
μόνο, στις συντάξεις μας, με τον οποίο 
την 1-1-2019 μας αναμένει πανωλεθρία. 
Σ΄ αυτή την κορυφαία συνάντηση δεν 
παραβρέθηκε ούτε ο Σύλλογός μας 
ούτε ο Νομικός μας Σύμβουλος! Γιατί; 
Προσωπικά ήμουν εκεί και μάλιστα μίλη-
σα σε τηλεοπτικό Σταθμό, για το δράμα 
μας, μαζί με τον εκ των Συμβούλων του 
Ο.Τ.Ε. –του οποίου το Συμβούλιο πα-
ραβρέθηκε σύσσωμο- Κύριο Γεώργιο 
Αρνή, που μεταδόθηκε την ίδια μέρα στις 
8:45΄ το βράδυ. Ο Νομικός μας Σύμβου-
λος μπορεί τώρα να δώσει τις προτάσεις 
μας ή έχει εκπνεύσει η προθεσμία υπο-
βολής τους; Ας το δει η Διοίκηση.

ΘΕΜΑ ΔΕΥΤΕΡΟ: Συνάδελφοι του 
Ο.Τ.Ε. συνταξιούχοι, προσέφυγαν στο 
Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων και ζήτησαν να ακυρω-
θούν οι Νόμοι (4024/2011 άρθρο 2 
– 4051/2012 άρθρο 6 – 4093/2012 άρ-
θρο 6) που περιέκοψαν τις συντάξεις 
μας, την 1/11/2011, την 1/1/2012 και 
την 1/1/2013 αντίστοιχα. Σημειώνεται 
ότι προηγουμένως είχαν απορριφθεί οι 
προσφυγές τους στα Ελληνικά δικαστή-

ρια. Το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο απέρρι-
ψε την προσφυγή τους και απεφάνθη 
ότι οι περικοπές των ως άνω Νόμων 
είναι σύννομες διότι έγιναν για ανάγκες 
του Κράτους! Κατόπιν τούτου θεωρώ 
ότι η Διοίκηση πρέπει να ενημερώσει 
επ΄ αυτού τους συναδέλφους για το αν 
συσχετίζεται η απόρριψη αυτή με την 
αγωγή που κάναμε –τα γνωστά 30 ΕΥΡΩ- 
μετά την απόφαση του Συμβουλίου Επι-
κρατείας ότι οι Νόμοι που μας μείωσαν 

τις συντάξεις μας είναι αντισυνταγματι-
κοί και πρέπει αυτές να επανέλθουν εκεί 
που ήταν την 1/1/2013. Σε κάθε περίπτω-
ση η Διοίκηση επιβάλεται να ενημερώσει 
τους συναδέλφους μας που βρίσκεται 
αυτή η αγωγή. Πότε προβλέπεται να 
εκδικασθεί; Αν είναι θετική για μας, το 
Κράτος έχει δικαίωμα εφέσεως; Αν 
ναι, πότε θα βγει τελεσίδικη απόφαση; 
Δηλαδή: Η όλη διαδικασία απαιτεί δύο, 
τρία, τέσσαρα, πέντε ή και περισσότερα 
χρόνια; Οι συνάδελφοι πρέπει να γνωρί-
ζουν ποιά είναι η τύχη της αγωγής που 

έκαναν.
ΘΕΜΑ ΤΡΙΤΟ: Γνωρίζουμε όλοι ότι η 

εφημερίδα μας «ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΣ 
ΑΓΩΝΑΣ» αποτελεί περιουσία των συ-
ναδέλφων μας και κανενός άλλου. Ας 
υπάρξει μέριμνα συνεπώς από την Διοί-
κηση, σε κάθε έκδοσή της, οι συνάδελ-
φοι να έχουν την δυνατότητα, σε τρεις 
τουλάχιστον σελίδες, να στέλνουν τα 
παράπονά τους, τις  υποδείξεις τους, τις 
παρατηρήσεις και τα αιτήματά τους. Εί-
ναι χρέος μας απέναντί τους.

ΘΕΜΑ ΤΕΤΑΡΤΟ: Στις προσεχείς εκλο-
γές επιβάλλεται, εκτός του να μειωθούν 
οι υποψήφιοι Σύμβουλοι, όπως ζήτησα 
με αίτησή μου προς την Διοίκηση το 
μάξιμουμ να είναι 50, οι παρατάξεις να 
μη στείλουν στους συναδέλφους ξεχω-
ριστά ψηφοδέλτια, όπως κάνουν πάντα 
στις εκλογές, και μάλιστα πολλές φορές 
με σταυρούς σε συγκεκριμένους υπο-
ψήφιους –πάντοτε Αθηναίους- που προ-
σβάλουν και ξεφτιλίζουν κυριολεκτικά 
την προσωπικότητα των συναδέλφων 
και ιδιαίτερα των υποψηφίων Συμβού-
λων τους, αφού τους προτρέπουν, αν 
και υποψήφιοι, να ψηφίσουν εκείνους 
που εκείνοι θέλουν, κατά παράβαση της 
συνταγματικότητας, της ισονομίας, της 
ηθικής, και της χρηστής και αδιάβλητης 
διεξαγωγής των εκλογών. Ο φάκελος με 
τα ψηφοδέλτια που στέλνει η εφορευτι-
κή πρέπει να είναι μόνο αυτός που θα 
λάβουν οι συνάδελφοι για να ψηφίσουν. 
Ας το τακτοποιήσει και αυτό η Διοίκη-
ση.

ΘΕΜΑ ΠΕΜΠΤΟ: Στο καταστατικό 
(άρθρο 10 παράγραφος 6), ορίζεται με 
σαφήνεια ότι επιβάλεται να γίνεται μέ-
τρηση των σταυρών των υποψηφίων 
Συμβούλων και να συντάσσει η εφορευ-
τική σχετικό πρακτικό με τους επιτυχό-
ντες αλλά και με τους σταυρούς όλων 
των υποψηφίων Συμβούλων. Αυτό δεν 
γίνεται. Ας το τακτοποιήσει και αυτό η 
Διοίκηση. 

Η δική μου πρόταση: Επειδή η μέτρηση 
είναι πολύ δύσκολο να γίνεται, λόγω του 
μεγάλου αριθμού υποψηφίων που βά-

ζουν οι παρατάξεις, αφού δεν δέχτηκαν 
την μείωση στους 50 που ζήτησα με 
αίτησή μου, προτείνω να γίνει με σκα-
νάρισμα με μηχάνημα, όπως κάνει και ο 
Ο.Τ.Ε. με τετραπλάσιους συνταξιούχους 
του που ψηφίζουν. Η δαπάνη αυτού του 
μηχανήματος είναι ελάχιστη και μπορεί 
να το δανεισθούμε και από τον Ο.Τ.Ε.

Αγαπητοί Συνάδελφοι:
Αμέσως μετά την εκλογή μου με την 

ΑΦΣ – ΕΛΤΑ, που εσείς δημιουργήσατε 
και στηρίξατε, σας ευχαρίστησα από τα 
βάθη της καρδιάς μου και σας υποσχέθη-
κα: «Ότι μαζί θα κτίσουμε μια συναδελ-
φική εμπιστοσύνη που θα στηρίζεται και 
θα θεμελιώνεται στην αλήθεια και στην 
αλληλεγγύη με γνώμονα την ηθική και 
νομιμότητα».

Σας υποσχέθηκα επίσης ότι η ΑΦΣ – 
ΕΛΤΑ θα συμβάλει στην ΣΥΜΠΝΟΙΑ 
στο Σύλλογο ώστε να αντιμετωπίσουμε 
καλλίτερα τα τρομακτικά προβλήματα 
που μας ταλανίζουν εξαιτίας πράξεων, 
διαχρονικά, ανίκανων πολιτικών. Στα 
δύο αυτά περίπου χρόνια, έτσι πορεύτη-
κα και έτσι θα πορευτώ. Η στήριξή σας 
στην ΑΦΣ – ΕΛΤΑ θα δώσει και πάλι ζωή 
στο υγιές και ελπιδοφόρο και θα  θάψει 
το παλαιό και σάπιο. Θα αποτελέσει την 
βάση για μας, ώστε να μπορέσουμε να 
σπάσουμε το απόστημα παθογενειών 
πολλών αιτίων στο Σύλλογο. Έχομε την 
απόλυτη πεποίθηση ότι θα συμπαραστα-
θείτε στην προσπάθειά μας.

ΣΑΣ ΕΥΧΟΜΑΣΤΕ ΚΑΛΑ 
ΧΡΙΣΤΟΥΓΕΝΝΑ ΚΑΙ ΕΥΤΥΧΙΣΜΕΝΟΣ 
Ο ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΟΣ ΧΡΟΝΟΣ ΣΕ ΣΑΣ ΚΑΙ 

ΤΗΝ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑ ΣΑΣ

ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΦΣ – ΕΛΤΑ
(ΑΔΕΣΜΕΥΤΗ ΦΩΝΗ 

ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΕΛΤΑ)
ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΖΗΝΕΜΠΗΣ

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ 
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

ΤΗΛ.: 6946536767  
Γραφ.: 210-3847811

Μοναδικοί υπεύθυνοι για 

μια δυσάρεστη κατάσταση 

είμαστε εμείς οι ίδιοι

και όχι η κατάσταση
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Μήνυμα αγώνα του 
Ιωάννη Ζώη
Αγαπητοί συνάδελφοι και συ-
ναδέλφισσες εύχομαι σε όλους 
προσωπική και οικογενειακή 
ευτυχία 

ο νέος χρόνος 2018 μας καλεί 
να συνεχίσουμε δυναμικά τους 
αγώνες σε κάθε νέα πρόκληση 
και αδικία.

Εμείς οι Ταχυδρομικοί Συνταξι-
ούχοι δηλώνουμε ΚΑΤΗΓΟΡΗ-
ΜΑΤΙΚΑ στην πολιτική ηγεσία ότι 
αν δεν στείλει φυλακή αυτούς 
που διασπάθισαν τα χρήματα των 
Ασφαλιστικών μας Ταμείων, και 
τα χρήματα αυτά δεν επιστρα-
φούν στη θέση τους, θα μας βρί-
σκει απέναντι της, μαχητικούς και 
ανυποχώρητους.

Πρέπει να καταλάβουν παλαιοί 
και νέοι κυβερνώντες στη χώρα 
μας ότι το δυσβάσταχτο χρέος 
δεν μπορούμε να το επωμιστούμε 
εμείς οι συνταξιούχοι, άλλα αυτοί 
που το δημιούργησαν.

Με αυτές τις ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΕΣ ΑΡ-
ΧΕΣ ο Σύλλογος μας πρέπει και 
το 2018 να αγωνιστεί κατά των 
ΚΑΤΑΦΩΡΩΝ ΑΔΙΚΙΩΝ σε βάρος 
μας και το νέο χρόνο 2018.

Σημαία μας είναι να γίνει ο Σύλ-
λογος μας πιο δυναμικός, πιο 
ασφαλής για όλους μας, με κυ-
ρίαρχο Σύμβολο την προστασία 
των συντάξεων μας. 

Ακόμα πρέπει...... Η συνέχιση και 
το δυνάμωμα της συνεργασίας 
του Συλλόγου μας ,με όλες τις αδέ-
σμευτες δυνάμεις του Συνδικαλι-
στικού Κινήματος 

Συνταξιούχων και Εργαζόμενων 
για την αποκατάσταση των κατά-
φωρων αδικιών σε βάρος τους, 
να είναι το μήνυμα δράσης και για 
το 2018.

Το Συνταξιουχικό κίνημα είναι 
σε πλήρη αντίθεση με τις πολι-
τικές που τσάκισαν τη ζωή μας, 
και θα διεκδικήσει όλα όσα από 
τις συντάξεις, υγεία, ιατροφαρμα-
κευτική περίθαλψη,κοινωνικές 
παροχές μας έχουν αφαιρεθεί. Οι 
συνταξιούχοι είναι σε αγωνιστική 
επαγρύπνηση.....

Τονίζουμε και πάλι στον Πρόε-
δρο της Κυβέρνησης .....

Δεν συμφωνούμε με πρακτικές 
που και οι προηγούμενες κυβερ-
νήσεις εφάρμοσαν, δηλαδή να 
μας κόβονται δισεκατομμύρια 
που αφορούν συντάξεις και δι-

καιώματα μας και να μας δίνονται 
πίσω κάποια επιδόματα. Δεν πλη-
ρώσαμε σε όλη μας τη ζωή για να 
παίρνουμε επιδόματα, αλλά συ-
ντάξεις, τα δώρα μας,να έχουμε 
υγεία,γιατρούς,νοσηλεία,ιατρικές 
εξετάσεις,φάρμακα,κοινωνικές 
παροχές. Μόνο τα δυο τελευταία 
χρόνια, οι περικοπές για μας τους 
συνταξιούχους φτάνουν τα 3,4 
δισεκατομμύρια, για τα δυο επό-
μενα άλλα τόσα, με συνέχεια για 
καινούργια μέτρα μετά το 2018 με 
τα αιματοβαμμένα πλεονάσματα 
ΔΙΕΚΔΙΚΟΥΜΕ ΑΜΕΣΑ.

Μπροστά στα Χριστούγεννα την 
καταβολή 13ης και 14ης σύνταξης 
σε όλους τους συνταξιούχους, χω-
ρίς διαχωρισμούς.

Κατώτερη σύνταξη από 340 
ευρώ σε 600 ευρώ.

Κατώτερο μισθό για τα παιδιά 
μας 751 ευρώ και καταβολή επι-
δομάτων ανεργίας στους ανέρ-
γους.

Καμιά περικοπή στο ΕΚΑΣ και 
κανονική  καταβολή σε όλους 
τους δικαιούχους.

Καμιά περικοπή, και αποκατά-
σταση στις συντάξεις χηρείας και 
ανάπηρων.  Κατάργηση κάθε 
πληρωμής στην υγεία, εξετάσεις, 
φάρμακα, άμεση πρόσληψη ια-
τρικού και νοσηλευτικού προσω-
πικού και απαγόρευση κάθε επι-
χειρηματικής δράσης στην υγεία.

Κατάργηση των κρατήσεων για 
την υγεία.

Καταβολή στους δικαιούχους σε 
μέρισμα και εφάπαξ.

Φορολογική ανακούφιση με 
επαναφορά του αφορολογήτου 
μας 12000 ευρώ.

Άμεση είσπραξη των οφειλόμε-
νων στα ασφαλιστικά ταμεία από 
επιχειρηματικούς ομίλους . 

Ανακεφαλαιοποίηση των ασφα-
λιστικών ταμείων.κ. ΠΡΟΕΔΡΕ,

Οι συνταξιούχοι δεν πρόκειται 
να νομιμοποιήσουν στη συνείδη-
ση τους κανένα αντεργατικό,αντι-
συνταξιουχικό,αντιλαϊκό,μέτρο 

που έχει ψηφιστεί, ότι μας έχει 
αφαιρεθεί και θα είμαστε στο 
δρόμο του αγώνα. 

ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΙ και ΣΥΝΑΔΕΛΦΙ-
ΣΕΣ ο  αγώνας μας πρέπει να κάνει 
τον Σύλλογό μας πιο ισχυρό, αξιό-
μαχο και αποτελεσματικό στην 
αντιμετώπιση των συνεχώς αυξα-
νόμενων αδικιών σε βάρος μας. 
Δεν μπορεί να είμαστε θεατές στα 
δρώμενα .Δεν απουσιάσαμε σε 
κανένα αγωνιστικό κάλεσμα, και 
αυτό θα συνεχίσουμε...... κοινούς 
αγώνες με τους συνάδελφους 
όλων των άλλων τάξεων στη Συ-
ντονιστική Επιτροπή των συνταξι-
ούχων που συμμετέχουμε.

   
Σας εύχομαι καλή δύναμη και 

αγωνιστική χρονιά.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΖΩΗΣ.

ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΚΗ ΑΝΕΞΑΡΤΗ-
ΤΗ ΚΙΝΗΣΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ 

ΕΛΤΑ ΔΑΚΣ     ΕΛΤΑ

Εύχεται Ο ΘΕΟΣ ΤΗΣ ΑΓΑΠΗΣ 
να θερμάνει καθ’ όλη την διάρ-

κεια του Νέου Έτους 2018, ώστε 
με αντοχή να αντιμετωπίζετε την 

δύσκολη καθημερινότητα 
ΧΡΟΝΙΑ ΠΟΛΛΑ!!!

Απόψεις - Σχόλια

Συνεχίζουμε δυναμικά τους αγώνες το 2018 

Η διαίρεση των Ελλήνων πολιτών

Για την «ΔΑΚΣ-ΕΛΤΑ» ΙΩΑΝΝΗΣ ΖΩΗΣ ΜΕΛΟΣ ΔΣ
ΤΗΛ. ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ: 210-8043737 – 6932755316

Ήθη και παραδόσεις χιλιετιών μέσα σε μία-δύο γε-
νιές τείνουν μα εξαφανιστούν.

Και για να επιτευχτεί αυτό  εφευρέθηκε και εφαρμόστη-
κε το λεξιλόγιο:  αυτόματο διαζύγιο, συναινετικό διαζύγιο, 
πολιτικός γάμος, αποποινικοποίηση μοιχείας, νομιμοποί-
ηση των εκτρώσεων, σύμφωνο ελεύθερης συμβίωσης , 
σύμφωνο συμβίωσης ομοφυλοφίλων ζευγαριών, μονο-
γονεϊκή οικογένεια, αλλαγή φύλλου

Πλήρης δηλαδή καταστροφή του γάμου και της οικογέ-
νειας , ανατροπή των νόμων της φύσεως , χυδαία εκτροπή 
, σοδομοποίηση κοινωνικής ζωής . Και αυτό επετεύχθη  με 
την διαίρεση των Ελλήνων πολιτών σε : προοδευτικούς, 

αριστερούς, κομμουνιστές, σοσιαλιστές, εθνικιστές, φασί-
στες, σκοταδιστές. Έτσι, στο ονομαζόμενο σήμερα Πολί-
τευμα “Δημοκρατία” φθάσμαμε στο τέλος της. Να θεωρεί-
ται δηλαδή σκοταδιστής όποιος πιστεύει στην Ορθόδοξη 
Πίστη, στην Ελληνική Παράδοση, στις ηθικές αρετές και 
αξίες καθώς και εθνικιστής και φασιστής εκείνος που πι-
στεύει και φροντίζει για την Πατρίδα.

Έτσι το σημερινό πολίτευμα “Δημοκρατίας” φτάσαμε 
στο μνημόνιο 1.2.3.4. που έχει φέρει το τέλος της ζωής 
πολλών συνανθρώπων μας να είναι δραματικό! Αρκετές 
και αυξανόμενες να είναι οι περιπτώσεις ανθρώπων που 
τελειώνουν τον βίο τους μοναχοί, έρημοι και εγκαταλειμ-

μένοι ,χωρίς κάποιον να τους συμπαρασταθεί στη δύσκο-
λη εκείνη στιγμή της ζωής τους! Έτσι μεγάλος αριθμός 
συνανθρώπων μας κηδεύεται δημοσία δαπάνη, είτε διότι 
οι συγγενείς τους   αδιαφορούν, είτε διότι επικαλούνται οι-
κονομική αδυναμία για την ταφή τους! Μόνο  η  Εισαγγελία 
Πρωτοδικών Πειραιώς για τους πρώτους μήνες του 2017, 
εξέδωσε περισσότερες από 45  άδειες ταφής αζήτητων 
νεκρών ! Εκτός των Ελλήνων πολιτών αρκετοί είναι και οι 
αλλοδαποί νεκροί, από Βουλγαρία , Αλγερία, Συρία ,Αφγα-
νιστάν, Ιράκ κλπ!

 Και το να εγκαταλείπεις τον Θεό και να εμπιστεύεσαι 
τους ανθρώπους και μάλιστα άθεους είναι κατάρα...
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Απόψεις - Σχόλια

Στη ζωή του κάθε ανθρώπου 
υπάρχουν σταθμοί που καθορίζουν, 
θετικά ή αρνητικά, την παρουσία του 
στον κοινωνικό βίο. Κάποτε γίνεται 
ο απολογισμός και βγαίνουν τα συ-
μπεράσματα. Ο στοχασμός σ’ αυτή τη 
διαδικασία, γίνεται σε τρεις κυρίως 
κλίμακες. Στο παρελθόν, το παρόν 
και το μέλλον. 

Η μνήμη έρχεται χρονικά από πίσω 
προς τα εμπρός και δεν αποτελεί μυρι-
κασμό (αναμάσημα) όπως ισχυρίζεται 
ο συν. Θωμόπουλος. Η εκτίμηση των 
γεγονότων που σημάδεψαν εμάς και 
τον τόπο, δεν πρέπει να μας κρατούν 
εγκλωβισμένους στην κιβωτό της ανά-
γκης ή βουτηγμένους στο ατομικό μας 
συμφέρον, όπως ο ποντικός στο λάδι. 

Όταν το 1789 στη διάρκεια των συ-
ζητήσεων, στην τότε επαναστατημένη 
Γαλλία, καθιερώθηκαν οι όροι «Αρι-
στερός» «Δεξιός», τα άτομα που ψή-
φισαν το προοδευτικό Σύνταγμα (από 
την ανάγκη να μετρηθούν οι ψήφοι), 
κάθισαν στην αριστερή πτέρυγα της 
αίθουσας. Όσοι το καταψήφισαν στη 
δεξιά. Κανείς δε μπορούσε να φαντα-
στεί τότε, ότι ένα καθαρά χωροταξικό 
θέμα, θα αποτελούσε στο μέλλον το 
έναυσμα για τον ιδεολογικό προσδιο-
ρισμό του κάθε πολιτικού χώρου. 

Η κοινωνικά καταξιωμένη αλήθεια 
είναι πλέον επιβεβλημένο να λέγε-
ται και να διαμορφώνει τις συνειδή-
σεις των πολιτών. Αυτή ήταν η βασική 
θέση της αριστερής πτέρυγας. 

Από τότε κύλησε πολύ νερό στο αυ-
λάκι της πολιτικής ζωής όλου του κό-
σμου και η ανειλικρίνεια απέναντι στα 
γεγονότα και τις ιδεολογίες, μπόλιασε- 
δυστυχώς- και τα δύο κύρια ρεύματα 
της πολιτικής έκφρασης. 

Η λογική, τα επιχειρήματα, και τα γε-
γονότα, παραποιούνται και προσαρ-
μόζονται στην κάθε κομματική σκο-
πιμότητα. Η παγκοσμιοποίηση που 
κυριάρχησε σαν δήθεν βασικό αίτημα 
των καιρών, θολώνει τον ορίζοντα 
και οι χώρες οδηγούνται σε πολλαπλές 
εξαρτήσεις από το μεγάλο κεφάλαιο 
όπου καθορίζει το παιχνίδι. 

Έτσι και η δική μας χώρα προσδέθηκε 
στο άρμα της «Ενωμένης Ευρώπης» με 

τα γνωστά αποτελέσματα. Σύμφωνα 
με τις εκτιμήσεις οικονομικών παρα-
γόντων τα πολλά χρόνια λιτότητας στα 
οποία έχει υποβληθεί η Ελλάδα από το 
ΔΝΤ και την Ε.Ε. με αντάλλαγμα τα προ-
γράμματα (μνημόνια) διάσωσης της οι-
κονομίας της, έχουν φτωχύνει κατά 
πολύ τους Έλληνες αφού συρρίκνω-
σαν την καταναλωτική τους δύναμη 
στα επίπεδα της φτώχειας και έφεραν 
δυστυχία στο μεγαλύτερο μέρος του 
πληθυσμού. 

Οι άνθρωποι, κυρίως οι πνευματικοί, 
όπως ο Ρουσώ, που οραματίστηκαν 
αυτήν την ιδέα, της Ενωμένης Ευρώ-
πης, δεν πίστευαν ότι αυτό το οικοδό-
μημα θα στήνονταν πάνω σε βάσεις 
που θα εξυπηρετούσαν, όχι τα συμφέ-
ροντα των λαών, αλλά τα συμφέροντα 
της ηγεσίας των μεγάλων κρατών. Έτσι 
το όνειρο της Ευρώπης για κοινή ταυ-
τότητα και ιστορία, με πρόοδο, ευημε-
ρία και αλληλεγγύη μετατράπηκε σε 
εφιάλτη κυρίως για τις χώρες του Νό-
του που είναι φτωχές. 

Η σημερινή κυβέρνηση βρέθηκε 
εγκλωβισμένη σ’ έναν οικονομικό λα-
βύρινθο που την ανάγκασε να διαψεύ-
σει τις ελπίδες του λαού που η ίδια είχε 
δημιουργήσει με τις διακηρύξεις της 
και ν’ αποκτήσει ένα πρόσωπο που 
δυσκολεύει να την αναγνωρίσουμε. Ο 
ΣΥΡΙΖΑ που αποτελεί τον κορμό αυτής 
της κυβέρνησης έχασε τον ιδεολογικό 
του βηματισμό. Η πείρα της διακυβέρ-
νησης και ο απολογισμός που θα χρει-
αστεί να κάνει θα τον βοηθήσουν στη 
μελλοντική του πορεία. Σήμερα όλος ο 
κόσμος εύχεται καλύτερα αποτελέσμα-
τα μέσα από μία κοινωνική ευαισθησία 
που άρχισε να έχει η κυβέρνηση. 

Η «Νέα Δημοκρατία» που έχει μεγά-
λη ευθύνη για τη σημερινή κατάσταση, 
εξαντλεί το αφήγημά της σε νέες υπο-
σχέσεις, που δυστυχώς γι’ αυτήν, δεν 
έχουν κανένα αντίκρισμα. Αποτελούν 
λαϊκίστικες επαγγελίες για να αναρρι-
χηθεί και πάλι στην εξουσία. Ο Κ. Μη-
τσοτάκης δεν προέρχεται από παρθε-
νογένεση. Έχει παρελθόν που όλοι το 
γνωρίζουν αφού δοκιμάστηκε μέσα σε 
μια κυβέρνηση και δεν τόλμησε να δι-
αφωνήσει σε καμία από τις αποφάσεις 
που οδήγησαν τη χώρα στα δεσμά του 
ευρωπαϊκού κατεστημένου. 

Έρχομαι τώρα στα δικά μας, τα συν-
δικαλιστικά, αφού σε λίγο όπως γνω-
ρίζουμε θα κληθούμε και πάλι να ψη-
φίσουμε για τη νέα μας Διοίκηση. Οι 
παρατάξεις που θα διεκδικήσουν την 
ψήφο μας, θα γνωστοποιήσουν τις 
θέσεις τους με τις διακηρύξεις που 
ασφαλώς θα κυκλοφορήσουν. Θα κα-
ταγράψουν τα όσα έχουν να μας πουν, 
θα κρίνουν, θα επικρίνουν και θα υπο-
σχεθούν. 

Η ΔΑΚΕ, της οποίας ηγείται ο συν. 
Θωμόπουλος, μας έδωσε ήδη δείγμα-
τα για το πως εννοεί τη Διοίκηση του 
Συλλόγου. Πήρε πρωτοβουλίες, για να 
εντυπωσιάσει, ζητώντας από τους συ-
ναδέλφους να απευθύνονται στον ίδιο 
και σε πρόσωπα που υποδείκνυε, προ-
κειμένου να επιλυθούν τα προβλήματα 
που είχαν προκύψει από μια αβλεψία 
ενός φορέα υγείας. Και όλα αυτά τη 
στιγμή που η Διοίκηση του Συλλόγου 
και η Περ. Επιτροπή της Θεσ/νίκης εί-
χαν άμεσα αντιμετωπίσει το πρόβλη-
μα, που προέκυψε και εξακολουθεί να 
υπάρχει για έναν αριθμό συναδέλφων. 
Αυτός ο αυταρχισμός της ΔΑΚΕ δεν 

αποτελεί καλό σημάδι συνδικαλιστικής 
δεοντολογίας. 

Η σημερινή διοίκηση έχει εύκολο 
έργο. Δεν χρειάζεται να πει πολλά. 
Έχει να επιδείξει ένα πρόσωπο εμπι-
στοσύνης. Το «Ενωτικό Ψηφοδέλτιο» 
λειτούργησε καλά και μέσα από αγα-
στή συνεργασία ήρθαν αποτελέσματα 
που αφορούν κυρίως τα οργανωτικά 
αφού τα γενικότερα έχουν βαλτώσει 
μέσα στις «μεταρρυθμίσεις» που επι-
χειρούνται με εντολή αυτών που μας 
εξουσιάζουν. Η απερχόμενη Διοίκηση, 
σε γενικές γραμμές, διαχειρίστηκε τα 
θέματά μας ικανοποιητικά. Κράτησε 
χαμηλούς τόνους και έβαλε τις βάσεις 
για τις μελλοντικές μας διεκδικήσεις, 
σε συνεργασία με τις άλλες συνταξιου-
χικές οργανώσεις που βρίσκονται στον 
ίδιο χώρο με μας. 

Επισήμανση: Μπροστά μας έχουμε 
ένα σοβαρό θέμα που πρέπει να το 
προσέξουμε. Ο νόμος Κατρούγκαλου 
(που θα εφαρμοστεί από το 2019) προ-
βλέπει μείωση του ποσοστού ομαδι-
κής χρηματοδότησης από το 63% που 
είναι σήμερα στο 41%. Αυτό, αν εφαρ-
μοστεί, θα σημάνει σημαντική μείωση 
των συντάξεων μας που θα φτάνει και 
τα 400 ευρώ το μήνα. Όλοι θα οδηγη-
θούμε σε πολύ δύσκολες καταστάσεις. 
Ιδίως όσοι στηρίζουμε παιδιά και εγγό-
νια που βλέπουν τα όνειρά τους για μια 
καλύτερη ζωή να γίνονται «όνειρα θε-
ρινής νυκτός» και πολλά, να παίρνουν 
το δρόμο του ξενιτεμού. Οι άλλες μας 
διεκδικήσεις (ανακεφαλαιοποίηση των 
ταμείων-αξιοποίηση των περιουσια-
κών τους στοιχείων-επαναφορά της 
13ης και 14ης σύνταξης) και ότι άλλο 
είχαμε προγραμματίσει -χωρίς να τα 
εγκαταλείψουμε-πρέπει να περάσουν 
σε δεύτερη μοίρα. Αυτό επιβάλλει η 
συγκυρία των γεγονότων, αν θέλουμε 
να είμαστε ρεαλιστές. 

Θα κλείσω αυτό το γραφτό με μια 
ρήση του μεγάλου γεωγράφου του 
Στράβωνα (65 π.Χ.). Γράφει στα «Γεω-
γραφικά» του. «Η Γη επιτρέπει τη ζωή 
γιατί κινείται στη σωστή απόσταση 
από τον Ήλιο». Αν και εμείς κινηθού-
με σωστά, τότε σίγουρα, θα έχουμε 
και σωστά αποτελέσματα μέσα από τα 
ισοδύναμα αντίμετρα της κυβέρνησης. 
Προς τα εκεί πρέπει να στραφούμε. 
Δεν έχουμε άλλη επιλογή. 

Γηράσκω αεί διδασκόμενος

Του Α. Βουραζανίδη

Ο ΣΥΡΙΖΑ  έχασε τον 

ιδεολογικό του βηματισμό

Η απερχόμενη Διοίκηση  

του Συλλόγου,  

διαχειρίστηκε τα  

θέματά μας  

ικανοποιητικά



         ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΣ 201714 ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝΑΣ

Σύμφωνα με το Γενικό Έγγρα-
φο της Κεντρικής Υπηρεσίας του 
ΕΦΚΑ, την επιστροφή ποσών που 
προέκυψαν από τον επανυπο-
λογισμό της κράτησης υπέρ ΕΟ-
ΠΥΥ από 1.1.2012 έως 30.6.2016 
δικαιούνται να ζητήσουν οι νό-
μιμοι κληρονόμοι των θανόντων 
συν/χων υποβάλλοντας σχετική  
αίτηση.

Ο κάθε δικαιούχος χωριστά, χω-
ρίς αναγραφή δικαιούμενου πο-
σού, συνοδευόμενη απαραίτητα με 
τα παρακάτω δικαιολογητικά.

- Πιστοποιητικό πλησιέστερων 
συγγενών (πρόσφατο) του αποβι-
ώσαντα συν/χου

- Σε περίπτωση Διαθήκης:
1. Αντίγραφο αποσπάσματος δια-

θήκης (επικυρωμένο)

2. Πιστοποιητικό αποδοχής ή απο-
ποίησης κληρονομιάς (πρόσφατο)

- Σε περίπτωση μη δημοσίευσης 
Διαθήκης

1. Πιστοποιητικό περί μη δημοσί-
ευσης διαθήκης

- Αντίγραφο αστυνομικής ταυ-
τότητας, Διαβατηρίου ή άλλου 
νομιμοποιητικού εγγράφου του  
αιτούντα

- ΑΦΜ και ΑΜΚΑ του αιτούντα
- Υπεύθυνη δήλωση ότι δεν έχει 

υποβάλλει άλλο παρόμοιο αίτημα 
για τον ίδιο λόγο σε άλλη υπηρεσία 
του ΕΦΚΑ.

Η κατάθεση γίνεται στην Γρ.Πρω-
τοκόλλου), ενώ για τον τρόπο και 
τον χρόνο καταβολής των δικαι-
ούμενων ποσών θα ακολουθήσει 
νεότερη ενημέρωση από την Διοί-
κηση του ΕΦΚΑ.

Επικαιρότητα

Την επιβολή του φόρου 
υπεραξίας στα ακίνητα από 
την 1-1-2018 προεξοφλεί ο 
Προϋπολογισμός του 2018, 
καθώς υπάρχει σχετική πρό-
βλεψη για την απόδοση του 
φόρου, στους αναλυτικούς 
πίνακες που συνοδεύουν τον 
προϋπολογισμό.

Την ίδια ώρα πάντως πηγές 
του υπουργείου Οικονομικών 
δηλώνουν πως υπάρχει δια-
βούλευση με τους εκπροσώ-
πους των δανειστών, ώστε να 
ανασταλεί ο νέος φόρος για 
ένα ακόμη έτος ή να επιβλη-
θεί ταυτόχρονα με τις αλλαγές 
των αντικειμενικών αξιών που 
αναμένεται να ολοκληρωθούν 
τον προσεχή Μάρτιο. Το απο-
τέλεσμα των συζητήσεων είναι 
αβέβαιο και δεδομένου ότι ο 
φόρος έχει ήδη αναβληθεί για 

τέσσερα έτη, δεν είναι βέβαιο 
πως οι θεσμοί θα συγκατατε-
θούν σε νέα αναβολή.

Ωστόσο στο επίσημο έγγραφο 
του Κράτος, τον Κρατικό Προϋ-
πολογισμό, υπάρχει η πρόβλε-
ψη για την είσπραξη εσόδων 
από τον Φόρο Υπεραξίας Ακι-

νήτων, το 2018, και μάλιστα το 
ποσό των 24 εκατ. ευρώ.

Ο συγκεκριμένος φόρος 
επιβλήθηκε το 2013 με το ν. 
4172/2013 και επρόκειτο να 
εφαρμοστεί από το 2014, αλλά 
αναβάλλονταν κάθε χρόνο και 
συγκεκριμένα για τα έτη 2014, 

2015, 2016 και 2017.
Η νέα περίοδος αναστολής 

της εφαρμογής του φόρου υπε-
ραξίας ακινήτων λήγει πλέον 
την 31η Δεκεμβρίου 2017 και 
αναφέρεται και στο επικαιρο-
ποιημένο μνημόνιο του Ιουνίου 
πως θα εφαρμοστεί από την 
1-1-2018.

Ο νέος φόρος θα επιβάλλεται 
με συντελεστή 15% στο κέρδος 
που προκύπτει ανάμεσα στην 
τιμή κτήσης και την τιμή πώλη-
σης κάθε ακινήτου. Ο φόρος 
θα επιβαρύνει τον πωλητή του 
ακινήτου, ενώ ο αγοραστής θα 
οφείλει φόρο μεταβίβασης 3% 
επί της αντικειμενικής αξίας του 
ακινήτου.

Εφόσον ο φορολογούμενος 
έχει διακρατήσει το ακίνητο 
που πωλεί για πέντε τουλάχι-
στον έτη από τη στιγμή της από-

κτησής του η υπεραξία θα είναι 
αφορολόγητη μέχρι το ποσό 
των 25.000 ευρώ.

Επίσης, όσοι μεταβιβάσουν 
ακίνητα τα οποία έχουν στην 
κατοχή τους πριν από το 1995 
θα απαλλάσσονται από το 
φόρο υπεραξίας.

Η τελική υπεραξία επί της οποί-
ας θα υπολογίζεται ο φόρος, θα 
προσδιορίζεται με βάση ποσο-
στιαίους συντελεστές απομείω-
σης  κλιμακούμενους ανάλογα 
με τα έτη διακράτησης του ακι-
νήτου, από 98,2% για δύο χρό-
νια διακράτησης και έως 60% 
για περισσότερα από 26 έτη.

Για τα ακίνητα που έχουν απο-
κτηθεί από την 1η Ιανουαρίου 
1995 έως τις 31 Δεκεμβρίου 
2002 οι συντελεστές  απομείω-
σης θα περιορίζονται, καθώς θα 
πολλαπλασιάζονται με 0,8.

Φόρο υπεραξίας ακινήτων από την 
1-1-2018 αποκαλύπτει ο Προϋπολογισμός

Πόσο θα κοστίσει η αλλαγή
της παρακράτησης φόρου το 2018

Αναζήτηση αναδρομικών ποσών 
επιστροφής κράτησης ΕΟΠΥΥ 

για θανόντες συν/χουςΑύξηση του παρακρατούμενου φόρου 
σε μισθούς και συντάξεις για το 2018, προ-
βλέπει ο νέος Προϋπολογισμός ενώ την 
ίδια ώρα νέα μείωση θα παρουσιάσουν το 
επόμενο έτος οι εισπράξεις από το φόρο 
εισοδήματος νομικών προσώπων.

Από το 2018 αυξάνεται η παρακράτηση φό-
ρου σε μισθούς και συντάξεις, καθώς καταρ-
γείται η έκπτωση 1,5% που ισχύει μέχρι και 
φέτος. Το γεγονός αυτό προκαλεί μια μικρή 
επιβάρυνση στα χαμηλά εισοδήματα από 
9 λεπτά του ευρώ έως 5 ευρώ για μηνιαίες 
αποδοχές έως 2.000 ευρώ, και αυξάνεται 
σταδιακά σε 38 ευρώ το μήνα, αλλά για μη-
νιαίες αποδοχές των 7.000 ευρώ! Παρά το 
γεγονός ότι η επιβάρυνση είναι μικρή, για την 
πλειοψηφία των μισθωτών ή συνταξιούχων, 
το γεγονός ότι επιβάλλεται στα εκατομμύ-
ρια των μισθωτών και των συνταξιούχων, 
το όφελος για τον προϋπολογισμό είναι  
σημαντικό.

Επίσης, η πρόβλεψη για αυξημένο παρα-
κρατούμενο φόρο το 2018, στηρίζεται και 
στην εκτίμηση για αύξηση της απασχόλησης 

το 2018.   Ωστόσο θα το δημοσιονομικό όφε-
λος θα είναι προσωρινό και μόνο για το 2018. 
Ο λόγος είναι πως το ποσό της αυξημένης 
παρακράτησης του 2018, θα αφαιρεθεί από 
την εκκαθάριση του φόρου εισοδήματος του 
2019.

Σημειώνεται ότι μέχρι και φέτος, τα λογι-
στήρια υπολογίζουν τον φόρο εισοδήμα-
τος που αναλογεί σε μισθούς και συντάξεις, 
ανάγοντας τις μηνιαίες αποδοχές σε ετήσιες. 
Το φόρο εισοδήματος που προκύπτει τον 
διαιρούν δια 12 ή 14 και από το γινόμενο, 
αφαιρούν το 1,5%. Το υπόλοιπο 98,5% το 
αποδίδουν στην εφορία. Από το 2018, θα 
αποδίδουν στην εφορία του 100% του φό-
ρου. Εάν ο μισθωτός ή ο συνταξιούχος δεν 
έχει άλλα εισοδήματα ή τεκμαρτές δαπάνες, 
τότε το 2019, θα λάβει μηδενικό εκκαθαρι-
στικό σημείωμα. 

Συνολικά, ο φόρος εισοδήματος φυσικών 
προσώπων το 2018, θα ανέλθει σε 7.848 
εκατ. ευρώ από 7.114 εκατ. ευρώ, φέτος, ση-
μειώνοντας αύξηση 10,3% ή κατά 734 εκατ. 
ευρώ.

Ο φόρος υπεραξίας ακινήτων ψηφίστηκε το 
2013, αλλά δεν έχει εφαρμοστεί έως σήμερα
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Επικαιρότητα

Θεαματικές ανατροπές 
στον φορολογικό έλεγχο των 
καταθετών εσωτερικού και 
εξωτερικού υπό προϋποθέ-
σεις επέφεραν οι αποφάσεις 
του Συμβουλίου της Επικρα-
τείας και του Νομικού Συμ-
βουλίου του Κράτους, με τις 
οποίες ο φορολογικός έλεγ-
χος δεν μπορεί να πάει πίσω 
από την πενταετία ακόμη και 
για την αποστολή εμβασμά-
των στο εξωτερικό

Στο πλαίσιο των αποφάσεων 
αυτών, η Ανεξάρτητη Αρχή Δη-
μοσίων Εσόδων προσάρμοσε 
αναγκαστικά το πλαίσιο των 
φορολογικών ελέγχων, στα νέα 
δεδομένα και με νέα εγκύκλιο 

δίνει οδηγίες για το χρόνο στον 
οποίο επεκτείνονται οι φορολο-
γικοί έλεγχοι.

Μεταξύ των φορολογουμέ-
νων που γλιτώνουν τις συνέπει-
ες του φορολογικού ελέγχου 
είναι οι αναγραφόμενοι στην 

περίφημη λίστα Λαγκάρντ, 
αλλά και στις λίστες Μπόργιανς, 
όπως και των 65 CDs.

Οι συγκεκριμένες υποθέσεις, 
αφορούν κινήσεις λογαρια-
σμών προ του 2010, με απο-
τέλεσμα οι εμπλεκόμενοι σε 

αυτές, να αποφεύγουν τις συνέ-
πειες, πλην όσων διαπιστωθεί 
πως είχαν λογαριασμό στο εξω-
τερικό.

Με την εγκύκλιο του διοικη-
τή της ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή, 
σε εφαρμογή των δικαστικών 
αποφάσεων προβλέπεται πως 
τα υπόλοιπα και οι κινήσεις τρα-
πεζικών λογαριασμών φορο-
λογούμενων στην Ελλάδα δεν 
αποτελούν συμπληρωματικά 
στοιχεία που να δικαιολογούν 
την παράταση του χρόνου πα-
ραγραφής των εκκρεμών φο-
ρολογικών υποθέσεων από την 
5ετία στη 10ετία.

Όμως, προσθέτει, πως το ίδιο 
ισχύει και για τις περιπτώσεις 

τραπεζικού λογαριασμού αλ-
λοδαπής που τροφοδοτήθηκε 
από λογαριασμούς της ημεδα-
πής (εξερχόμενο έμβασμα) ή 
τροφοδότησε λογαριασμούς 
της ημεδαπής (εισερχόμενο έμ-
βασμα)! Με βάση την εγκύκλιο 
αυτή, αρχειοθετούνται οι εκ-
κρεμείς υποθέσεις με άνοιγμα 
ελληνικών τραπεζικών λογα-
ριασμών φορολογούμενων μέ-
χρι και τη χρήση του 2010.

Σημειώνεται πως στις 31 Δε-
κεμβρίου παραγράφονται και 
οι υποθέσεις της χρήσης του 
2011 και από τον Ιανουάριο, ο 
έλεγχος θα περιορίζεται στις 
υποθέσεις από το 2012 και 
μετά.

Παραγραφή για τους καταθέτες
στις λίστες Λαγκάρντ, Μπόργιανς

Πρόστιμα έως 20.000 ευρώ για όσους
κρύψουν εισοδήματα από AirBnb

Υψηλά πρόστιμα τα οποία θα αυ-
ξάνονται με… γεωμετρική πρόοδο σε 
περίπτωση παραβάσεων προβλέπει η 
απόφαση του διοικητή της ΑΑΔΕ Γιώρ-
γου Πιτσιλή, για όσους από την 1-1-2018 
μισθώνουν κατοικίες ή διαμερίσματα 
μέσω του AirBnb ή άλλης πλατφόρμας 
και δεν τα δηλώνουν στην εφορία.

Ταυτόχρονα προβλέπεται ότι μικτά συ-
νεργεία ελέγχου της Ανεξάρτητης Αρχής 
Δημοσίων Εσόδων, του υπουργείου Του-

ρισμού και της Οικονομικής Αστυνομίας 
θα πραγματοποιούν  ελέγχους για τον 
εντοπισμό ιδιοκτητών που εκμισθώνουν 
τα ακίνητά τους, χωρίς να υποβάλλουν τις 
σχετικές δηλώσεις, μέσω ηλεκτρονικών 
διασταυρώσεων από ίδιες ή τρίτες πηγές, 
με κάθε πρόσφορο μέσο, ή και με μικτά 
συνεργεία ελέγχου.

Σύμφωνα με την απόφαση παραβάσεις 
θεωρούνται οι παρακάτω:

α. Παράλειψη εγγραφής στο «Μητρώο 

Ακινήτων Βραχυχρόνιας Διαμονής».
β. Μη εμφανή αναγραφή του αριθμού 

εγγραφής στο «Μητρώο Ακινήτων Βρα-
χυχρόνιας Διαμονής» στην ανάρτηση του 
«Ακινήτου» στις ψηφιακές πλατφόρμες 
καθώς και σε κάθε άλλο μέσο προβολής.

γ. Μη εμφανή αναγραφή του αριθμού 
του Ειδικού Σήματος Λειτουργίας (Ε.Σ.Λ.) 
στην ανάρτηση του «Ακινήτου» στις ψηφι-
ακές πλατφόρμες καθώς και σε κάθε άλλο 
μέσο προβολής, από τους «Διαχειριστές» 

για τους οποίους δεν υπάρχει υποχρέωση 
εγγραφής στο «Μητρώο Ακινήτων Βρα-
χυχρόνιας Διαμονής». Το πρόστιμο προ-
βλέπεται για κάθε παράβαση ανέρχεται 
σε 5.000 ευρώ, το οποίο διπλασιάζεται 
(10.000 ευρώ) για τη δεύτερη παράβαση.

Για κάθε επόμενη παράβαση, από την 
τρίτη και μετά, εντός του ίδιου έτους, το 
πρόστιμο επιβάλλεται στο τετραπλά-
σιο του αρχικώς επιβληθέντος, δηλαδή 
20.000 ευρώ (5.000Χ4).

Έφυγε πρόωρα από την ζωή ο συνάδελ-
φος και φίλος Βασίλης Κούρτης. H Περι-
φερειακή Επιτροπή Ηπείρου παραβρέθη-
κε στην εξόδιο ακολουθία που έγινε στη 
γενέτειρά του, στο Βουλγαρέλι Αρτας.

Μετέφερε τα ειλικρινή και θερμά μας 
συλλυπητήρια του Συλλόγου μας, στην οι-
κογένειά του. Αντί στεφάνου κατατέθηκαν 
χρήματα στον Ιερό Ναό Αγίου Νικολάου, 
Βουλγαρελίου Άρτας. 

Τον Απρίλιο έφυγε από τη ζωή ο συνάδελ-
φος και φίλος Νίκος Φαζός ύστερα από 
μακροχρόνια ασθένεια.  Στη γυναίκα του, 
τα παιδιά του και τον αδερφό του Γιώργο,

Θερμά συλλυπητήρια. 

Στο συνάδελφο, χωριανό  και καλό 
μου φίλο.

Δεν είναι ούτε ένας μήνας που έφυγε, 
πολύ πρόωρα, για το μεγάλο ταξίδι ο 
εκλεκτός μας Αχιλλέας Κολιοφώτης.

Επρόκειτο για συνάδελφο με ακέραιο 
χαρακτήρα, εντιμότατο , από τη φύση 
του ευγενή, πάντα δίκαιο, ανιδιοτελή 
και ασυμβίβαστο.

Μοίραζε ευγένεια, καλοσύνη ανθρω-
πιά και πολύ εξυπηρέτηση στους πελά-
τες του ΕΛΤΑ, ως προϊστάμενος γραφεί-
ων στους νομούς Λέσβου, Κεφαλονιάς, 
Θεσπρωτίας και Πρέβεζας που υπηρέ-
τησε μέχρι πρόσφατα.

Τον διέκρινε υποδειγματική συναδελ-

φικότητα.  Ήταν πρόθυμος να εξυπηρε-
τήσει, να βοηθήσει αλλά και να συμπα-
ρασταθεί στους συναδέλφους του.

Είχε κερδίσει τον σεβασμό, την αγάπη 
και την εκτίμηση όλων, όσων συνεργά-
στηκε μαζί τους. Γι’αυτό και όλοι έχουν, 
το διαπίστωσα και ο ίδιος,  ένα καλό 
λόγο να πουν γι’αυτόν.

Κάποιοι θα τον θυμόμαστε και ως τον 
γενναίο που αγωνίστηκε στη ζωή, χω-
ρίς να διστάσει μπροστά στις οικογενει-
ακές του δυσκολίες.

Ήμουν τυχερός αυτόν τον άνθρωπο 
να τον είχα πολλά μαζί: Συνάδελφο, χω-
ριανό αλλά κυρίως φίλο.

Εκφράζω τα ειλικρινά μου συλλυπη-

τήρια στην οικογένειά του.  Στην γυναί-
κα του την  Χαρά στα πολυαγαπημένα 
του παιδιά Ξένια, Μπάμπη, Παναγιώτη 
καθώς και στα αδέλφια του τον Χαρά-
λαμπο (συνάδελφο και το ίδιο εκλεκτό) 
τον Δημήτρη, τον Κώστα και τον Αιμί-
λιο.Θα τους παρηγορήσω όλους λέγο-
ντας ότι η απώλεια του Αχιλλέα είναι 
και δική μας απώλεια. Δεν τον χάσατε 
μόνο εσείς.  Τον χάσανε οι συνάδελφοι 
του, οι χωριανοί του και οι φίλοι του.

Αχιλλέα  να είσαι ήσυχος εκεί ψηλά 
που βρίσκεσαι! Και «σίγουρος» ότι θα 
μας λείψεις πολύ και θα λείψεις σε πολ-
λούς.

 ΓΙΩΡΓΟΣ Μ. ΠΕΠΟΝΗΣ

ΚΟΙΝΩΝΙΚΑ



Το Διοικητικό Συμβούλιο σας ενημερώνει ότι 
το Σάββατο 27 Ιανουαρίου 2018 και ώρα 08:00 
μ.μ, θα πραγματοποιηθεί εκδήλωση για την κοπή 
πίτα  του Συλλόγου μας, στο ξενοδοχείο «Τιτάνια»  
(Πανεπιστημίου 52, Αθήνα)

Προσκλήσεις θα διατίθενται στα γραφεία του Συλλό-
γου μας και παρακαλούμε να τις προμηθευτείτε έγκαιρα.

Τιμή πρόσκλησης: 10 ευρώ για τα μέλη και 15 ευρώ 
για τα μη μέλη.

Η Γενική Εκλογοαπολογιστι-
κή Συνέλευση του Συλλόγου, 
θα πραγματοποιηθεί την Πέ-
μπτη 22 Φεβρουαρίου 2018, 
στο ξενοδοχείο «Τιτάνια» (Πα-
νεπιστημίου 52, Αθήνα). 

 
Ώρα προσέλευσης 09.30 π.μ

Κοπή πίτας  του Συλλόγου Γενική 
Εκλογοαπολογιστική 

Συνέλευση


